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Városunk pedagógusait ünnepeltük!
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„A legnagyobb tanári művészet az alkotás 
és felismerés örömének felébresztése”  Albert Einstein
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Oroszki Tamás 
és Bangó Géza

Nyíri Márton alpolgármester 

Több mint 200 pedagógus 
töltötte meg  

a VOKE nagytermét

45 DÍJAT, ELISMERÉST ÉS 
GRATULÁCIÓT ADOTT ÁT 
A VÁROS, A TANKERÜLET ÉS 
AZ OKTATÁSI INTÉZMÉNYEK 
A PEDAGÓGUSNAPI 
ÜNNEPSÉGEN. 
A NAGYSZABÁSÚ 
RENDEZVÉNYEN 
SZÍNVONALAS MŰSOR 
ÉS MEGHATÓ KÖSZÖNTŐ 
ALAPOZTA MEG A NAGY 
PILLANATOKAT.

Pedagógusainkat ünnepeltük
ÓVODÁS ÉS ÁLTALÁNOS IS-

KOLÁS éveiből idézett meg-
ható, kedves, szívhez szóló és 

személyes üzenetekkel, köszöntő be-
széddel készült Nyíri Márton alpol-
gármester a dunakeszi pedagógusok 
tiszteletére rendezett városi ünnepsé-
gen. Több mint 200 pedagógus töltöt-
te meg a VOKE József Attila Művelő-
dési Központ nagytermét június első 
péntekén.

A Farkas Ferenc Alapfokú Művé-
szeti Iskola (FFAMI) tehetségei ez 
alkalommal is színvonalas műsorral 
készültek. Elsőként Nyiri Alexander 
ült le a zongorához, hogy Schubert 
Ász-dúr Impromtujét adja elő. Tőle 
Oroszki Tamás vette át a hangszert, 
hogy kísérje Bangó Gézát, aki Mozart 
G-dúr hegedűversenyének I. tételét 
játszotta el. Az intézmény Pántlika 

csoportja pedig egy látványos ma-
rosszéki forgatóst mutatott be. A 
fiatal zenészekről azt is eláruljuk, 
hogy felvételt nyertek a Bartók Béla 
Zeneművészeti és Hangszerészképző 
Gyakorló Szakgimnáziumba, szept-
embertől ott folytatják tanulmánya-
ikat. Szeretettel gratulálunk az elért 
eredményhez!

A dunakeszi rendezvény egy napra 
esett az állami pedagógusnapi ün-
nepséggel, ahol Dr. Domoszlai Er-
zsébetet, az FFAMI zongora tanszak 
vezetőjét Eötvös József-díjjal tüntet-
ték ki a tehetséggondozás területén 
kivételesen hosszú időn át végzett 
kiemelkedő munkája, és a pedagógus 
élethivatás melletti elkötelezettsége 
elismeréseként. Kitüntetését a városi 
rendezvényen is méltatták. Ez alka-
lom ad lehetőséget az év pedagógusa 
díjak kiosztása mellett a Pedagógus 
Szolgálati Emlékérmek, a Tankerületi 
Elismerő Oklevelek, a színes diplo-
mák és a Lenau-díj átadására is.

Nyugdíjba vonulásuk alkalmából 
és a gyermekek, tanulók oktatása-
nevelése terén végzett kiemelkedő 

munkájukért Pedagógus Szolgála-
ti Emlékéremben részesült Arany 
Márta, a Dunakeszi Kőrösi Csoma 
Sándor Általános Iskola tanítója, 
Baldesweiler Judit Mónika, a Dunake-
szi Fazekas Mihály Német Nyelvokta-
tó Nemzetiségi Általános Iskola fizi-
ka-informatika szakos tanára, Kiefer 
Erika Zsuzsanna, a Dunakeszi Kő-
rösi Csoma Sándor Általános Iskola 
angol-német szakos tanára, Németh 
Mária, a Dunakeszi Fazekas Mihály 
Német Nyelvoktató Nemzetiségi Ál-
talános Iskola tanítója, Simonné Sán-
dor Erzsébet Mária, a Dunakeszi Kő-
rösi Csoma Sándor Általános Iskola 
tanítója és Soltész Ágnes, a Dunakeszi 
Kőrösi Csoma Sándor Általános Is-
kola tanítója.

Kiemelkedő szakmai munkájuk 
elismeréseként Tankerületi Elisme-
rő Oklevelet vehetett át a Dunake-
szi Bárdos Lajos Általános Iskolából 
Kertész Ildikó magyar-történelem 

Dunakeszi Polgár
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Csoma Attila önkormányzati képviselő és Dióssi Csaba polgármester adta át a 
gondosórát az egyik igényló hölgynek, Németh Istvánnénak 

szakos tanár, Tolnai Erzsébet 
és Tóth-Pliska Ágnes tanító; az 
FFAMI-ból Dézsi Yvett és Nagy-
né Szőlősi Márta táncoktató, 
Dobai Szabolcs hegedű tanár, 
Gyúró Tamás néptánc oktató és 
Farkasvölgyi Éva képzőművész; 
a Dunakeszi Fazekas Mihály 
Német Nyelvoktató Nemzeti-
ségi Általános Iskolából Bár-
sony Anita igazgatóhelyettes, 
testnevelés-matematika szakos 
tanár, Hőlakiné Danka Gabri-
ella tanító, Kosztolányi Julianna 
magyartanár és Vigh-Sülye Klá-
ra német nemzetiségi tanító és 
tanár; a Dunakeszi Kőrösi Cso-
ma Sándor Általános Iskolából 
Benkőné Szepesi Eszter, Földiné 
Gátfalvi Zsófia és Tóth-Mohácsi 
Szilvia tanító, Jedlicané Borsos 
Magdolna angol-matematika 
szakos tanár és Kulcsár-Darula 
Éva angol tanár; a Dunakeszi 
Radnóti Miklós Gimnázium-
ból Felekné Csizmazia Erzsébet 
német, Horváth Bernadett an-
gol, Koren Natasa testnevelés 
és Vecserkáné Józsa Zita angol-
biológia tanár; a Dunakeszi 
Radnóti Miklós Gimnázium 
IV. Béla Király Tagintézmé-
nyének tantestülete és technikai 
dolgozói; a Dunakeszi Széche-
nyi István Általános Iskolából 
Fülöpné Rutkai Orsolya testne-
velő tanár, Hámoriné Pap Csilla 
pedagógiai asszisztens és Veres 
Katalin tanító; a Dunakeszi 
Szent István Általános Iskolá-
ból Gera Ágnes testnevelő tanár, 
Bajzák Csilla és Botosné Varga 
Sára tanító.

A színes diplomákat is ezen 
az ünnepségen adták át. Rubin 
diplomát kapott 70 éves tanári 
pályájáért dr. Fenyő Ferencné 

a Bárdosból, Kárpáti Imréné a 
Kőrösiből, ahonnan arany dip-
lomás lett (50 éve államvizsgáz-
tak) Botos Ferencné és Csákó 
Józsefné, a Fazekasból pedig 
Lőrincz Gáborné és Turcsánné 
Hideg Ilona.

A Lenau-díjat idén a Radnó-
ti Miklós Gimnázium német 
tanára, Szűcsné Stadler Lilla 
vehette át a Dunakeszi Német 
Nemzetiségi Önkormányzattól.

Az ünnepség fénypontja az 
Év Pedagógusa-díjak átadá-
sa volt. Idén hárman vihették 
haza ezt az elismerést. Egyi-
kük Baloghné Kasza Krisztina 
a Kerekerdő Tagóvoda óvó-
nője, aki példamutató módon 
végzi nevelőmunkáját és kol-
légái mentorálását. Asztalos-
né Gáborik Gabriella a Szent 
István Általános Iskola tantes-
tületét erősíti. Innovatív mun-
kájával azon dolgozik, hogy a 
gyerekekkel megszerettesse az 
angol nyelvet, és idén 5 évre 
szóló akkreditációs pályázatot 
írt és nyert meg az iskolának a 
diákok utaztatásáért. A harma-
dik díjazott György-Bencsik Or-
solya, a Bárdos Lajos Általános 
Iskola matematika-természet-
tudomány szakos pedagógusa, 
aki a gyerekek képességeihez, 
személyiségéhez igazítja mun-
káját, módszereit, óraterveit, 
emellett figyel rájuk, ismeri 
őket, bátorítja, támogatja, meg-
érti őket.

Gratulálunk minden díja-
zottnak, és további sikereket, 
kitartást kívánunk a munká-
jukhoz!

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt

Dunakeszin kitüntetett 
figyelem övezi a vá-
rosban élő időseket, 

akik tájékoztatására és segíté-
sére hozta létre az önkormány-
zat a „Gondoskodunk az idő-
sekről” tanácsnokságot, mely-
nek vezetője Csoma Attila. Az 
önkormányzati képviselő ci-
vil foglalkozása révén, mint a 
József Attila Művelődési Köz-
pont igazgatója napi kapcso-
latban van az intézményben 
működő – közel 350 tagot so-
raiban tudó – Nyugdíjas Ki-
ránduló Klub vezetőivel és tag-
jaival, így első kézből értesül az 
idős embereket leginkább fog-
lalkoztató kérdésekről.

A városban a minap elin-
dított Gondosóra program-
ról Dióssi Csaba polgármes-
tert kérdeztük, aki kiemel-
te, hogy Dunakeszin nagyon 
nagy tisztelet övezi az idős em-
bereket, melyet az is jól tük-
röz, hogy időről-időre új prog-
ramokat szerveznek számuk-
ra. Ilyen esemény volt az in-
gyenes egészségügyi vizsgálat, 
a senior szűrőnap is, vagy akár 
az a rendkívüli nyaralási lehe-
tőség, amellyel az önkormány-
zat balatoni üdülőjét igénybe 
vehetik. Ezúttal pedig egy kor-
mányzati programhoz csatla-
kozva szeretnének segíteni az 
idősebb generáción.  

A Gondosóra program ha-
talmas előrelépést jelent az 
idősgondozásban. Igen nagy 

segítséget nyújt nemcsak a 65 
év felettieknek, akik használ-
ják az eszközt, hanem bizton-
ságot és megnyugvást nyújt-
hat a felhasználó családjának 
is. Dunakeszit tekintve 7 ezer-
nél több 65 év feletti idős em-
ber él, akikhez szeretnék eljut-
tatni a gondosórát.

A program egy országos jel-
zőrendszerre épül, amelyhez 
egy országos lefedettségű táv-
felügyeleti és diszpécserszol-
gáltatás kapcsolódik. Felada-
ta, hogy a saját otthonukban 
élő idős emberek egy egyszerű 
jelzőeszköz segítségével kap-
csolatba léphessenek a diszpé-
cserközponttal, ahol szakkép-
zett munkatársak próbálnak 
segíteni a felmerülő problé-
mákban. Amennyiben a disz-
pécserek – lehetőség szerint a 
gondosórán keresztül jelzést 
leadó ügyféllel egyetértésben 
– úgy ítélik meg, hogy a hely-
zet megoldása a kontaktsze-
mély beavatkozását igényli, 
úgy a korábbiakban már meg-
adott elérhetőségeken a diszpé-
cser felveszi vele a kapcsolatot, 
aki ezután közvetlen és gyors 
támogatást, illetve megoldást 
nyújthat a problémára.

Keressék bizalommal az ön-
kormányzati körzeti képviselő-
ket, de a polgármesteri hivatal 
ügyfélszolgálatán és a József At-
tila Művelődési Központban is 
igényelhetik az eszközt, amely 
díjmentes. (V. Zs.)

A GONDOSÓRA PROGRAM EGY 0–24 ÓRÁS DISZPÉCSERSZOLGÁLAT, MELYNEK INGYENES 
IGÉNYBEVÉTELÉVEL AZONNAL ELÉRHETŐ A MEGJELÖLT KONTAKTSZEMÉLY – CSALÁDTAG, 
SZOMSZÉD, JÓ ISMERŐS -, AKI A HÍVÁST KEZDEMÉNYEZŐ SEGÍTSÉGÉRE TUD LENNI. 
ÉRTESÜLÉSEINK SZERINT EURÓPÁBAN EGYEDÜLÁLLÓ A PROGRAM.

A GONDOSÓRA PROGRAM 
biztonságot ad az idős embereknek 

Már Dunakeszin is elérhető
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Tuzson Bence 
országgyűlési 
képviselő volt 

a III. Dunakeszi 
Repülővitorlázó-

bajnokság fővédnöke

NEM HAGYJUK VESZNI AZ ELÉRT EREDMÉNYEINKET 
– HANGSÚLYOZTA A LAPUNKNAK ADOTT 
INTERJÚBAN TUZSON BENCE, VÁROSUNK ÉS 
TÉRSÉGÜNK ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐJE, 
AKI FELHÍVTA A FIGYELMET ARRA IS, HOGY 
A NYUGDÍJASOK VÉDELME TOVÁBBRA IS 
BIZTOSÍTOTT, MEGMARAD AZ INFLÁCIÓKÖVETŐ 
NYUGDÍJEMELÉS, VALAMINT AZ IMMÁR TELJES 
EGÉSZÉBEN VISSZAÉPÍTETT TIZENHARMADIK HAVI 
NYUGDÍJ IS. A KÉPVISELŐVEL, AKI A III. DUNAKESZI 
VITORLÁZÓREPÜLŐ-BAJNOKSÁG VÉDNÖKE VOLT, 
A RENDEZVÉNY HELYSZÍNÉN BESZÉLGETTÜNK. 
MINT MONDTA, AZ ILYEN NEMZETKÖZI ESEMÉNYEK 
RANGOT ADNAK NEMCSAK A VÁROSNAK, 
DE TÉRSÉGÜNK EGÉSZÉNEK IS, AMINEK 
KÖSZÖNHETŐEN PEDIG NEMCSAK DUNAKESZI 
KERÜL FEL A VERSENYTÉRKÉPEKRE, DE AZ 
ÉRDEKLŐDŐK KÍVÁNCSISÁGA IS FELÉNK IRÁNYUL.

Fontos rendezvények, amelyek országos és 
nemzetközi szinten is ránk irányítják a figyelmet

– A Dunakeszi Vitorlázórepülő-baj-
nokság védnökeként érkezett most a 
városunkba. Mit jelentenek az Ön 
számára az ilyen rendezvények?

– Örömmel tölt el, hogy a III. Du-
nakeszi Vitorlázórepülő-bajnokság 
védnökeként ismét testközelből ta-
pasztalhattam meg ezt az egyszer-
re nagyszerű és ugyanakkor lenyű-
göző sportágat. Nagyon hálás va-
gyok a szervezőknek, hogy újjáélesz-
tették a városban ezt a hagyományt, 
és gratulálok a pilótáknak is, hi-
szen a munkájuk és a tevékeny rész-
vételük által a Dunakeszi repülőtér 
újra visszakerült a hazai és immár 
a nemzetközi köztudatba. A város-
nak több emblematikus helyszíne is 

van – hogy csak egy példát említsek: 
mint az Európa-hírű lóversenypálya 
–, és természetesen ilyen a repülő-
tér is, amelyet igen sok tekintetben a 
környék ékkövének is tekinthetünk. 
A hatalmas zöldmezős felület már 
régóta a nagyobb városi rendezvé-
nyek népszerű helyszíne. Külön örö-
mömre szolgál, hogy az itt élők kö-
zül egyre többen használják ki a hely 
kiváló adottságait, és is az itt műkö-
dő kluboknak köszönhetően nem is 
csak az ilyen rendezvények alkalmá-
val ismerkedhetnek meg a repülés-
sel. A közelben élő családok már is-
merik a repülőtér kínálta sportolá-
si lehetőségeket, a gyerekek számára 
pedig nagy élményt jelent ilyenkor a 
repülők látványa. Sokan szereznek 
közülük életre szóló élményeket az-
által, hogy bepillanthatnak a pilóta-
fülkékbe, vagy a kezükkel érinthet-
nek egy kecses vitorlázórepülőt. Ez is 
szépen példázza azt, hogy Dunake-
szi nagyszerű adottságokkal rendel-
kezik, amelyek előnyeit a versenyzők 
mellett a lakosság is széles körben él-
vezheti. Az idei kilencnapos verseny-
sorozat is látványos volt minden ér-
deklődő számára, a repülőtérre lá-
togatók kivetítőkön követhették a 
negyvenhárom versenyző bemutató-
ját tizenöt méteres és vegyes szabad 
osztály kategóriában. Meggyőződé-
sem, hogy az ilyen rendezvények or-
szágos – és merem remélni: nemzet-
közi – rangot is adnak nemcsak a vá-
rosnak, de térségünk egészének is, 

aminek köszönhetően nemcsak Du-
nakeszi kerül fel a versenytérképek-
re, de az érdeklődők kíváncsisága is 
ránk irányul.

– Az aktuális országos intézkedé-
sek közül mit tart a legfontosabb-
nak?

– Talán azt emelhetnénk ki, hogy 
a kormány a magyar családok és a 
nyugdíjasok védelmében döntött a 
kötelező akcióztatásról a kiskeres-
kedelemben. A vásárlók ennek kö-
szönhetően legalább tíz százalék-
kal csökkentett árú termékeket vá-
laszthatnak a legnépszerűbb élelmi-
szerek közül. Nem kevésbé fontos az 
sem, hogy az ingatag világgazdasá-
gi környezet, az elhibázott brüssze-
li szankciós politika, valamint az el-
húzódó háború hatásai miatt előállt 
helyzetben most védelemre és védel-
mi költségvetésre van szüksége az 
országnak. Ezt tartottuk szem előtt 
a 2024-es költségvetés kidolgozása-
kor is, így készült el a védelem költ-
ségvetése, amely jövőre is megvédi 
Magyarország biztonságát, a csalá-
dokat, a nyugdíjakat, a munkahelye-
ket és a rezsicsökkentést. A nyugdí-
jasok védelme továbbra is biztosított, 
megmarad az inflációkövető nyug-
díjemelés, valamint az immár tel-
jes egészében visszaépített tizenhar-
madik havi nyugdíj is. Nem hagyjuk 
veszni az elért eredményeinket! 

Szabó Palócz Attila
Fotó: Ligeti Edina

Tuzson Bence: A kormány a magyar családok és 
a nyugdíjasok védelmében hozta meg újabb intézkedéseit

A vitorlázórepülő bajnokság színvonalát jól mutatja, 
hogy még Svédországból is érkezett versenyző
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Rendkívül aktív a vízisportélet a Dunán

NAPOZÓÁGYAK, SUP-OK, KAJAKOK, KENUK, STÉGEK, KUTYÁS STRAND, REND ÉS 
TISZTASÁG MIND, MIND A STRANDÉLMÉNYT SZOLGÁLJÁK.

Dunakeszin is beindult 
a strandszezon

Június 1-jén hivatalosan is el-
indult a strandszezon, így a 

dunakeszi szabadstrandon is 
fellendül az élet. Már az elmúlt 
hetekben is éreztük a meleg ha-
tását, a Duna vonzerejét, de a 
nyár még csak most indul iga-
zán. Az igazi strandélményért 
Dunakeszi Város Önkormány-
zata a Kisfaludy Turisztikai Fej-
lesztési Program III., IV. és V. 
ütemeinek segítségével  fejlesz-
tette a 2016-ban vásárolt terü-
letet. A legutóbbi „lépcsőfok” 
a zöldítés, a taktilis vezetősá-

vok kiépítése és a vízi eszközök, 
napozóágyak beszerzése volt. 
Ezek a nyár első szombatja óta 
a strandolók rendelkezésére áll-
nak. Saját felelősségre használ-
hatók SUP-ok, kajakok, kenuk 
a hozzájuk tartozó evezőkkel. 
A mentőmellény viselése köte-
lező, ami szintén a helyszínen 
biztosított.

Az elmúlt években a már 
megkedvelt igényes büfék, a 
gyönyörű vízparti környezet, 
az EuroVelo 6 kerékpárút, a 
gyerekek nagy örömére játszó-

tér, szalonnasütő, kiépített stég, 
zöld pázsit és modern, komplex 
mosdóépület szolgálta a stran-
dolók kényelmét. A felhőtlen 
élmény érdekében néhány írott 
és íratlan szabályt azonban ér-
demes betartani, hogy minden-
ki számára kellemesen teljenek 
a szabadstrandon eltöltött per-
cek, órák.

Az Önkormányzat a tava-
lyi szezon óta a kutyával érke-
zők számára is rendben tart egy 
partszakaszt. Az előző évben 
meghozott rendelkezés idén is 
érvényes, kutyával a sétányon 
és a szabadstrand felső szaka-
szán sétálni, tartózkodni, für-
dőzni a biztonságot és nyugal-
mat szem előtt tartva nem le-
het. A kutyussal érkezők szá-
mára az alsó partszakasz lett 
elkülönítve, amely mellett büfé 
is üzemel, hogy négylábú ked-
vencünkkel is igazán élvezhető 
legyen a strandolás, kikapcso-
lódás.

A napozóstégek a pihenést, 
napozást szolgálják, arról 
vízbe ugrálni tilos és bal-
esetveszélyes. Erre a hely-
színen kihelyezett tábla 
is felhívja a figyelmet. ké-
rünk mindenkit, a saját 
biztonsága érdekében ren-
deltetésszerűen használja a 
stégeket!

A strandőrség idén is vigyáz 
a rendre és a tisztaságra a nap-
közbeni órákban, kérik, hogy 
a szabályok betartásával segít-
sék munkájukat. A strandőrök 
a helyszínen hétköznaponként 
9.00 és 20.00 óra között, hétvé-
gén és ünnepnapokon 9.00 és 
15.00 óra között megtalálha-
tók. Probléma, baleset, észrevé-
tel esetén bátran kereshetők.

Kellemes nyarat kívánunk 
mindenkinek!

Fotó: KesziPress 
(archív felvétel)

A nemzeti összetartozás napján Dunakeszi polgármeste-
re két alpolgármesterével, Sipos Dáviddal és Nyíri Már-
tonnal, valamint Benkő Tamás, Szabó József és Pethő 

Krisztián önkormányzati képviselőkkel, Juhász Ádám, Duna-
keszi Alag alpolgármesteri megbízottjával egy-egy szál fehér ró-
zsával emlékeztek a Köröndön emelt országzászlónál a 103 éve 
aláírt trianoni békeszerződés Magyarországot sújtó következ-
ményeire. Fotó: Kovács Zsolt

„A HATÁROK ELVÁLASZTANAK, DE A GYÖKEREINK ÉS AZ EGYMÁS IRÁNTI HŰSÉG ÉS 
‘ROKONSÁG’ SOHA! MA 103 ÉVE ÍRTÁK ALÁ A TRIANONI BÉKESZERZŐDÉST” – ÍRTA KÖZÖSSÉGI 
OLDALÁN JÚNIUS 4-ÉN KÖZÉTETT FOTÓHOZ DIÓSSI CSABA.

DUNAKESZI EMLÉKEZÉS 
A TRIANONI BÉKESZERZŐDÉSRE

A régió egyik legkedveltebb szabadstrandjával Dunakeszi büszkélkedhet
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A Dunakeszi Programiroda 
munkatársai idén is nagy sze-
retettel és körültekintéssel 

szervezték meg a gyereknapi prog-
ramot, melyben szinte minden volt, 
ami a fiatalok számára érdekes és 
vonzó. A bejáratnál a Penta Kft. ha-
talmas munkagépei, a rendőrség lát-
ványos bemutatója, az önkormányzat 
sátránál a balatoni nyaralásra hívoga-
tó stand…. A Programiroda munka-
társainak szinte szusszanásnyi ideje 
sem volt, mert folyamatosan érkeztek 
a gyerekek a Gyűjtsd össze Dunake-
szit! matricagyűjtő feladatok megol-
dására. 

 Óriási népszerűségnek örvendett 
a vidámpark, melyben a jeles napon 
voltak ingyenes játékok, de ahol fi-
zetni kellett, ott Dunakeszi Kártyá-
val kedvezményesen vehették igénybe 
a szolgáltatást. Ezúttal is „zakatolt” 
az elmaradhatatlan ládavasút, a gye-
rekek számtalan helyen élvezhették a 
különböző játékokat, népszerűek vol-
tak a sportos, táncos bemutatók, pör-
gött a körhinta, száguldott a hullám-
vasút szerelvénye, amely az „utazók” 
sikolyától volt hangos. Délutánig köz-
lekedett a városnéző Dotto kisvonat, 
mellyel az érdeklődők ellátogathattak 
a Dunakeszi Járműjavító nyílt napjá-
ra, ahol többek között megtekinthet-
ték az egykoron Szent István jobb-
ját szállító aranyvonat hasonmását, 
amely miként az eredeti vonat is Du-
nakeszin készült.  

A nagyszínpadon egymást váltot-
ták a fellépők, akik bemutatását elis-

merésre méltó profizmussal oldotta 
meg Kundlya Zsófia és Pethő Krisz-
tián. Ezúttal is vastapsot aratott Dé-
zsi Yvett kicsinyekből álló táncos csa-
pata, mint ahogy a város iskoláinak 
néptánc csoportjai is, valamint egy 
másik korosztályt képviselő, a gene-
rációk táncát bemutató REdit Szeni-
or Örömtánc Klub  Radvánszki Edit 
vezetésével.

A sok, sok játék mellett igazán kü-
lönleges élményt jelentett a gyerekek 
számára az állatsimogató, akik éle-
tükben talán először simogathattak 
bárányokat, nyuszikat, kiscsibéket. 

A nyári melegben igazi felüdü-
lést jelentett a dunai sárkányhajózás, 
amely évről évre népszerűbb a lakos-
ság körében. No de, ha már víz, akkor 
itt írjuk le, hogy a gyereknapon hir-
dették ki a Víz világnapja rajzpályá-
zat és a Föld napja fotópályázat nyer-
teseit. 

A majálishoz hasonlóan ezúttal is 
népszerű volt a családi fotózás, és az 
épülő Dunakeszi Diáknegyed hatal-
mas makettje is sokakat vonzott az 
önkormányzat sátrához…

Felsorolni is hosszú lenne a városi 
gyermeknap gazdag kínálatát, mely-
ben a fiatalok mellett a felnőttek is 
megtalálhatták a számukra érdekes 
és különleges programot. 

Szép és tartalmas programokkal 
ünnepeltek a dunakeszi gyerekek és 
családok.

  
(Vetési)

Fotó: KesziPress

REMEK PROGRAMKÍNÁLAT, CSODÁLATOS 
MÁJUS VÉGI NYÁRI NAP, EGY SZÓVAL 
MINDEN ADOTT VOLT A DUNAKESZI VÁROSI 
GYEREKNAPON AHHOZ, HOGY A DUNA-
PARTI KATONADOMBRA ELLÁTOGATÓ TÖBB 
EZER CSALÁD FELHŐTLENÜL SZÓRAKOZZON, 
JÓL ÉREZZE MAGÁT. AZ ELMÚLT ÉVEK 
HAGYOMÁNYAIT FOLYTATVA, IDÉN IS 
AJÁNDÉKKAL FOGADTÁK AZ ÜNNEPELT 
GYEREKEKET ÉS SZÜLEIKET A VÁROS 
ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐI NYÍRI 
MÁRTON ALPOLGÁRMESTERREL AZ ÉLEN. 

Óriási siker volt 
A GYEREKNAP 
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ÚJABB KÉT NAGYSZERŰ PROGRAMMAL 
ÖRVENDEZTETTE MEG A KÖZÖNSÉGET 

MÁJUS 19-ÉN A DUNAKESZI FARKAS FERENC 
ALAPFOKÚ MŰVÉSZETI ISKOLA. A TANÉV 

VÉGÉHEZ KÖZELEDVE A NÖVENDÉKEK 
GÁLAMŰSOR KERETÉBEN A NYILVÁNOSSÁG 

- A SZÜLŐK, NAGYSZÜLŐK, ISMERŐSÖK - 
ELŐTT MEGMUTATTÁK TUDÁSUKAT, HOGY 

MENNYIT FEJLŐDTEK EGY ÉV ALATT. A 
GÁLAMŰSOR UTÁNI NAPON CSALÁDI NAP 

KÖVETKEZETT, AMELYEN A LEENDŐ DIÁKOK 
ISMERKEDHETTEK AZ INTÉZMÉNNYEL, AZ 
ITT VÉGZETT OKTATÓ TEVÉKENYSÉGGEL. 

Nagy sikerű zeneiskolai gála és családi nap

Farkas Pál, az intézmény igazgatója

A családi napon az intézményt 10 éve vezető Far-
kas Pállal beszélgettünk, aki egyben a Dunake-
szi Szimfonikus Zenekar vezetője, karmestere is.

Farkas Pál elmondta: a művészeti iskolának kiemelkedő 
két programja a gála és a családi nap, csoportjaik egész 
évben erre készülnek. Évközben a hangszeres képzésben 
tanulók hangversenyek, vizsgák keretében mutatják be, 
hogy mit tanultak. A csoportok pedig ezeken a napokon 
adnak számot az éves munkájukról, és ezért rendkívül 
érdekes és közkedvelt a program. 

Az intézményvezető örömét fejezte ki, hogy az 
összművészeti gálán nagyon nagy volt az érdeklődés és a 
bemutatkozásuk sikert aratott. Mint mondta, a gyerekek 
rendkívül élvezik a közös felkészülést, fellépést. A mű-
sor első felében az intézmény zenei együttesei mutatkoz-
tak be, a másodikban pedig a táncosaikat láthatta a kö-
zönség. A két művészeti ág között a színjátszó csoport 
előadását tekinthették meg az intézmény nagytermében. 
A színpadi rendezvények mellett a színes forgatagban az 
érdeklődők lehetőséget kapnak arra, hogy bepillantsa-
nak az intézmény életébe.

Minden év tavaszán az intézmény hangszerbemutatót 
és koncertet tart az óvodások részére a József Attila Mű-
velődési Központban, ahol a gyerekek megismerkedhet-
nek a művészet adta lehetőségekkel. Ezt követően a Csa-
ládi napon a szülőkkel együtt várják a leendő növendé-
keket, ahol az intézmény életébe pillanthatnak be, megis-
merkedhetnek a hangszerekkel. Az udvaron folyamatos 
programokkal várják a gyerekeket, ahol különböző játé-
kos vetélkedők keretében ismerkednek a művészeti ágak 
– zene-, tánc- szín- és képzőművészet – szépségeivel.

Ez mindig nagyon hasznos nap – hallottuk Farkas Pál-

tól - és nagyon örülnek annak, hogy az önkormányzat 
minden évben támogatja ezt a programot, ami a felvé-
telizők számában is érződik. Az intézményvezető bízik 
benne, hogy a 700 fős létszámot majd ezer főre fel lehet 
emelni, mert akkor még több Dunakeszin élő kisgyer-
mek vehet részt a művészeti képzésben.

Közismert, hogy az intézményben nagyon nívós a te-
hetséggondozás. Farkas Pál elmondta, minden évben 
országos versenyekre viszik a növendékeket, ahol idén 
is sok értékes díjat gyűjtöttek be. Az is fontos számuk-
ra, hogy az általános képzés mellett az igazi tehetsége-
ket olyan szintre tudják „kiművelni”, akik utána a szak-
középiskolában vagy akár felsőfokú intézményben, zene-
művészeti egyetemen folytathatják tanulmányaikat. 

Az intézményvezető a várossal való kapcsolatoknál 
megemlítette, hogy mindig nagyon jó, harmonikus volt 
az együttműködés. Köztudott, hogy nemrég újult meg 
az intézmény előtere, illetve a hangversenyterme, amely 
most közös funkcióban a házasságkötést is szolgálja a 
hétvégén. Örülnek annak is, hogy az udvar is megszépült 
az impozáns épület előtt. 

Ami pedig a jövőt illeti, Farkas Pál fontosnak tartja az 
iskola további fejlődését. A beszélgetésünk során kide-
rült, ebben ő már nem sokáig vesz részt, hiszen egy éven 
belül nyugdíjba vonul, elbúcsúzik az intézménytől. Re-
méli, hogy az intézményvezetést olyan kolléga folytatja, 
aki továbbépíti a művészeti képzést, mely a növendéke-
ink és a város javát szolgálja.

Az intézménytől való búcsúzás nem jelenti azt, hogy 
Farkas Pál – aki 10 évet töltött Dunakeszin –, megválik 
a várostól. A Dunakeszi Szimfonikus Zenekarral szeret-
ne továbbra is értéket közvetíteni, szép koncerteket adni 
a zeneszerető közönségnek. Az, hogy hogyan ítélik eddi-
gi, Dunakeszin végzett munkáját – mint mondja – nem 
az ő feladata megválaszolni. A szülői és a hálás közönség 
visszajelzései alapján úgy tapasztalja, hogy pozitívan ér-
tékelik a városban végzett tevékenységét. 

(B. Szentmártoni)
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Tisztelt Lakótelepi Polgárok!
Örömmel számolok be Önöknek 
arról, hogy folyamatosan szépül-
nek, zöldülnek közterületeink, s 
eközben egyre több közösségi 
programmal is gyarapodunk!

Itt került megrendezésre a Sze-
retem Dunakeszit kresz napja, mel-
lette pedig egy új kezdeményezés 
is indult, a Barátságos Kőrösi For-
gatag néven egy kis helyi vásár! 
Örömmel segítettem a szervezők-
nek, mert nagyon fontosnak érzem 
a közösségünk építését, s ezek erre 
a legjobb alkalmak! Ezúton is gra-
tulálok Nekik és felajánlom a to-
vábbi segítségemet, támogatáso-
mat, munkámat, ha szükségesnek 
érzik!

Folyamatos a fák, virágok ülte-
tése városunkban! Ezzel kapcso-
latban hívom egy kis játékos ta-
nácskozásra az itt élőket! Azt ké-
rem mindenkitől, hogy küldje el 
nekem emailben a Seltenreich.j@
dunakeszi.hu címre, hogy milyen 
fafajta, bokor vagy kültéri virág a 
legkedvesebb számára! Igyekszem 
majd megosztani a tapasztalato-
kat az illetékesekkel is, s amennyi-
ben megvalósítható, akár ilyenek 
is kerülhetnek a közterületeink-
re. Képet is örömmel fogadok az 
emailben!

Várom továbbá azon szülők, 
anyukák-apukák-nagymamák és 
nagypapák jelentkezését, akik a 
Barátság 35. előtti játszóteret sze-
retik és használják, mert a nyár vé-
gén, amikor a Csicsergő Játszó-
tér nevet hivatalosan is felavatjuk, 
szeretnék egy kis közös ünneplést 
szervezni velük! Aki segítene ben-
ne, örömmel várom a jelentkezé-

sét, együttműködését!
Fontos és a nyár közeledtével ál-

landó probléma az esti hangosko-
dás, szemetelés a parkjainkban! Ezt 
többen is jelezték, jelzik felém! Már 
megkerestem több szálon is azo-
kat, akik segíthetnek ennek meg-
szüntetésében, de az érintett szü-
lők figyelmét is felhívnám, hogy 
nagyobb odafigyeléssel előzzük 
meg a nagyobb probléma kialaku-
lását!

Zajlik a távhővezeték építése, s 
már az Aradi Vértanúk tere is kezd 
megújulni. Többen aggódnak az 
érintett fák épségéért, én magam 
is, de főkertész asszony szakmai 
felügyeletében bízva, azt gondo-
lom nem lesz baja szép fáinknak!

Sok városi rendezvény volt és 
lesz mostanában, Majális, Gyer-
meknap, Borsétány, hogy csak a 
nagyobbakat említsem. Öröm ta-
lálkozni a jókedvű családokkal, 
szülőkkel, gyerekekkel!

A nyári szünet hamarosan meg-
kezdődik! Nagyon vigyázzunk a 
gyerekekre a közlekedésben, mert 
sajnos sokszor figyelmetlenül vagy 
akár szabálytalanul is játszanak, 
rollereznek, kerékpároznak az uta-
kon, járdákon! Mi felnőttek figyel-
jünk még fokozottabban!

Tiszteljenek meg továbbra is bi-
zalmukkal, véleményükkel, s te-
gyük közösen még élhetőbbé 
szebbé e városrészt! Természete-
sen továbbra is várom a jelzéseiket, 
olyan ügyekben, melyek szebbé-
jobbá tehetik a Lakótelep Szívének 
életét! E-mailben a Seltenreich.j@
dunakeszi.hu címen, telefonon a 
0627 542-805 számon, levélben a 
Garas utca 4. szám alatt, s termé-
szetesen személyesen is!

Facebookon a Seltenreich József 
képviselői oldalamon és a Lakóte-
lep Szíve csoportban is!

Seltenreich József
4. számú választókörzet

önkormányzati
képviselője

TISZTELT LAKÓTELEP SZÍVÉBEN ÉLŐK!

Továbbra is hulladékkal teli tárolók 
jellemzik a Tábor utca 48-58. Társas-
ház melletti területet. Itt található 
többféle üzlet és orvosi rendelők 
szomszédságában a Piros Óvoda és 
a Fazekas Mihály Német Nyelvok-
tató Nemzetiségi Általános Iskola 
is. Rengeteg ember fordul itt meg 
napi szinten, hatalmas mennyiségű 
hulladékot termelve. A kihelyezett 
hulladékgyűjtő ládák nem bírják ezt 
a terhelést, gyorsan megtelnek és 
nem csak megtelnek, de mellettük 
a földön is igen gyorsan kialakulnak 

és hosszú ideig ott vannak a sze-
méthalmok. Ismételten sűrűbb, heti 
többszöri ürítését kértem a hulladék-
gyűjtő ládáknak.

Nagyon sokan jelentek meg, nyu-
godtan mondhatom, hogy teltház 
volt a Katonadombon, ahol ren-
geteg színes programmal várták a 
látogatókat az  idei Majálison is. A 
kézműves foglalkozásokon kitűnő-
en szórakoztak kicsik és nagyok, de 
voltak gyerekműsorok és felléptek 
helyi egyesületek is. Ezen kívül voltak 
tűoltóautók, renndőrmotorok, lovas 
rendőrök, KRESZ pálya és persze a jó 
zenét kedvelők meghallgathatták az 
Ismerős Arcok zenekar koncertjét. A 
reggel persze a fúvószenekar ébresz-
tője nélkül nem kezdődhetett el.

Még egy nagy szabású rendez-
vény volt Dunakeszin május 26-án, 
a Gyereknapi Forgatag, szintén a 
Katonadombon. Volt állatsimogató, 

ugrálóvár, színpadi műsorok, vidám-
park, hatalmas munkagépek, céllö-
völde, vurstli és persze finom ételek 
és italok. Fellépett az Iszkiri zenekar, 
de volt bábszínház és táncelőadá-
sok, mint például a Mosolyvár Óvo-
da műsora, melyben a kisóvodások 
„Így tedd rá” táncbemutatót tartot-
tak. Kint voltam én is a családommal 
egész délután és remekül szórakoz-
tunk.

Jó hír, hogy a hónap végén szú-
nyoggyérítést tartottak Dunakeszin. 
Remélhetőleg sokkal kevesebb vér-
szívó fog kikelni és gyötörni minket 
csípéseikkel a nyár folyamán.

Még egy jó hírrel tudok szolgálni, 
elkészült a Tábor utca - Szép Ernő 
utca sarkán az útszegélyező kövek-
ből készült ív módosítása. Ezentúl 
sokkal könyebb lesz ráfordulni a Tá-
bor utcára a vasút felé és ami még 
fontosabb, sokkal több helye lesz az 

autóknak, hogy elférjenek egymás 
mellett, ha a kereszteződésben talál-
koznak.

Ismételten fel szeretném hívni a 
figyelmet arra, hogy nem szabad 
kisebb, nagyobb szikladarabokat, 
köveket, elhelyezni a kerítések előtti 
kiskertek és a kapubejárók melleti 
helyeken. Ezt önkormányzati rende-
let tiltja, mert balesetveszélyesek. A 
közterületfelügyelet minden eset-
ben felszólítja a tulajdonost a sza-
bálytalanság megszüntetésére és el-
lenőrzi is, hogy megtörtént-e a kövek 
eltávolítása.

Kedves Lakótársak!
Kérem, keressenek a továbbiakban is 
javaslataikkal, észrevételeikkel, kéré-
seikkel elérhetőségeimen. 
Telefon: 06 20 336 9294
E-mail:  ferencbilinszky@gmail.com

Bilinszky Ferenc
5. vk. önkormányzati

képviselő

TISZTELT DUNAKESZIEK! TISZTELT LAKÓTÁRSAK!

körzeti 
képviselőink jelentik



11Dunakeszi Polgár

TISZTELT LAKÓTÁRSAIM!

A Zöld Dunakeszi Program része-
ként új, biológiai szúnyoggyérítési 
módszert próbálunk ki a városban. 
10 olyan szúnyogcsapdát helyez-
tünk ki a tóvárosi játszótérre, ami 
200 méteres körzetből odavonz-
za a szúnyogokat, és benne teszik 
le a petéjüket, viszont azok kifejlő-
dését gátolja. Az amerikai fejlesz-
tésű csapda más rovarra, állatra, 
emberre ártalmatlan. Kérjük a szü-
lőket, beszéljék meg gyermekük-

kel, hogy ne piszkálják a dobozo-
kat. Rongálásért nem vállal garan-
ciát a gyártó.

Rendületlenül folyik a munka a 
Toldi utcai játszótérnél zajló vízto-
rony építése körül. Ha sétálva nem 
is, de az internetről talán mindenki 
időről-időre értesül a látványos ha-
ladásról. A minap hatalmas cső ala-
kú elemek érkeztek. A csaknem 40 
méter magas, acélszerkezetű víz-
torony nagyjából 500 köbméteres 
víztároló kapacitással több mint 
3000 háztartásnak oldja meg a víz-
nyomás problémáját.

Dunakeszin segítünk a 65 év fe-
lettieknek a Gondosóra igény-
lésben. Ha valakinek nehézséget 
okoz az internethasználat, a Duna-
keszi Polgármesteri Hivatal ügyfél-
szolgálatán és a VOKE József Atti-

la Művelődési Központban nyitva-
tartási időben segítenek a kollégá-
ink a regisztrációban, de szívesen 
segítek én magam is, keressenek 
bátran.

Már kihirdettük a XII. Dunakeszi 
Feszt nagy fellépőit. Dunakeszire 
érkezik az Azahriah, a Halott Pénz, 
a ByeAlex és a Slepp, Dzsúdló és 
Charlie, de ettől sokkal több lesz 
az idei rendezvény is. A gyerekek 
számára a Kicsi Gesztenye Klubról 
gondoskodtunk, valamint elhívtuk 
Wolf Katit gyermekkoncerttel.

Nem kímélt az eső minket a 
múlt héten, de annyira mégis ke-
gyes volt az időjárás, hogy a Moz-
dulj, Dunakeszi! napjait, esti órá-
it meg tudjuk tartani. Nagy érdek-
lődés övezi idén is a szabadtéri 
edzéseket, Nagy Márti, Solymosi 

Gabi, Tokody Niki, Kutasi Kelly, Hal-
mi Viki, Bánóczi Zsolt, Nagy Ama-
rilla és Radvánszki Edit óráit le-
het látogatni. Az összesen 41 al-
kalomból 3-szor kiemelt tréner 
tart edzést, idén Borsos Péter, Bé-
res Alexandra és Rubint Réka emeli 
a Mozdulj, Dunakeszi! színvonalát. 
A rendezvénynek saját Facebook-
oldala is van, itt napról-napra ér-
tesülhetnek, hogy mikor ki és mi-
lyen órát tart. www.facebook.com/
mozduljdunakeszi 

Elérhetőségeim: 
alpolgarmester@dunakeszi.hu
Telefon: +36 70 338 0761
Facebook: Sipos Dávid

Üdvözlettel:
 Sipos Dávid

alpolgármester
9. sz. választó- 

kerület képviselője

Május közepén elérte az idei első 
nagyobb dunai árhullám város-
unkat, de szerencsére nem oko-
zott nagyobb bonyodalmat. A 
víz a városi szabadstrandon ön-
tött ki a sétányra, ami miatt az 
néhány napra használhatatlanná 
vált. A strandbüféket nem kellett 
elköltöztetni, csak homokzsá-
kokkal vették őket körbe. 

Ütemesen halad a Diáknegyed 
távhővezetékének a fektetése a 
Fő út mellett, illetve az Aradi vér-
tanúk terénél. A beruházást kö-
vetően a Fő út páros oldali járdá-
ja teljes egészében megújításra 
kerül: a korábbi betonlapos jár-
dát több mint negyven éve rak-
ták le. Május 24-én már meg is 
kezdték az új járda építését a 
villamossági áruház előtt, mert 
ahogy egy szakaszon a vezeték 

lefektetésével végeznek, a járda-
építés már meg is kezdődik. Ezzel 
párhuzamosan a felújított Ara-
di vértanúk terének a tervezése 
is zajlik. az első látványterveket 
már be tudtam mutatni a révdűlő 
FB csoportjában. A tér megújítási 
munkálatai várhatóan ősszel kez-
dődnek meg.

Május 25-én megkezdődött a 
BMX-pálya felújítása a Magyar-
ság Sporttelepen, emiatt az előt-
tünk álló hónapokban csak rész-
legesen lehet majd használni a 
pályát. A fejlesztésre sikerült pá-
lyázati forrást is bevonni: a Du-
nakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. 
az Aktív Magyarország Program 
keretében kiírt Országos Bringa-
park Program 2023. pályázati fel-
híváson közel 50%-os támoga-
tást nyert a felújításra. A munká-
latokkal várhatóan augusztus vé-
géig végeznek.

A hónap végén elkezdte a szú-
nyoggyérítést az Országos Ka-
tasztrófavédelem. A gyérítés a 
vízközelség miatt kiemelten érin-
ti a Révdűlő területét. Az akció 
az időjárás és az eredményesség 

függvényében júniusban vissza-
térően folytatódni fog.

A hónap utolsó napján az ön-
kormányzat gallyaztatta az út-
szelvényt a Rév közben, közis-
mertebb nevén a Fészek bekö-
tőúton. Korábban többen levél-
ben fordultak hozzám és kérték 
az út szélesítését, első sorban 
azon oknál fogva, hogy többen 
gyalogosan az út mentén köze-
lítik meg a Fő úti buszmegállót. 
Az út az M2 összekötő megépü-
lésével felértékelődött és vélhe-
tően a Diáknegyed beindulásá-
val fontossága tovább növekszik, 
így a kérést én is jogosnak érzem. 
Sajnos az idei évben erre nem fo-
gunk tudni forrást találni egyéb, 
már beütemezett városi fejlesz-
tések okán.

Május 31-én abban a megtisz-
teltetésben volt részem, hogy 
Dunakeszi Város Önkormány-
zata nevében otthonában kö-
szönthettem a 90. életévét be-
töltő Bruckner Miklósné, Git-
ta nénit. Az önkormányzat kü-
lönös gonddal tekint az idős 
lakótársainkra: tíz évvel ezelőtt 

vezettük be a karácsonyi aján-
dékcsomagot, rendszeres éves 
szenior szűrőnapot vezettünk 
be a szakorvosi rendelőintézet-
ben, üdülési lehetőséget kíná-
lunk a város balatonakarattyai 
ülülőjében. Az idei évben Du-
nakeszi Város Önkormányzata 
csatlakozott a Gondosóra prog-
ramhoz, amely egy 0-24 órás 
jelző- és segélyhívórendszer. A 
gondosóráról minden háztartás-
ba tájékoztató szórólapot jutta-
tott el az önkormányzat. A prog-
ramhoz való csatlakozásban min-
den 65 év feletti dunakeszi ér-
deklődőnek segítséget nyújtunk 
a Polgármesteri Hivatal ügyfél-
szolgálatán és a VOKE József At-
tila Művelődési Központ irodájá-
ban.

A hónap során egy babacso-
magot kézbesítettem. Isten hoz-
ta Zalánt a közösségünkben!

Észrevételeit, javaslatait várom 
a csoma.attila.kepviselo@gmail.
com e-mail címen.

Csoma Attila
1. sz. választókörzet 

képviselője

RÉVDŰLŐ – AHOL A TERMÉSZET ÉS EMBER TALÁLKOZIK

körzeti 
képviselőink jelentik
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Sűrű volt a május hónap, mind a 
körzetünk, mind a városunk életé-
ben. Egy egyelőre még ismeretlen 
lakó, a közeléből, a Fenyves térre 
hordta ki illegálisan a több m³ kerti 
zöld hulladékát. Kérésemre a Du-
nakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. 
kollégái elszállították, a Közterület 
Felügyeletnél pedig mentettem a 
feljelentést. 

Egy tervezési hiba miatt a körzeti 
új bölcsődénk bővítésekor a kerti 
lámpák nem aludtak ki automati-
kusan, így az ott lévő társasházak 
több este fényárban úsztak, a kivi-
telező kijavította a hibát, köszönjük 
nekik. Nyíri Márton alpolgármester 
úrral május 26-án megnyitottuk a 3. 
Dunakeszi repülővitorlázó versenyt 
a körzetünkben lévő csodálatos 
Dunakeszi Sportrepülőtéren. 46 

induló, köztük külföldiek is, mé-
rettetik meg magukat. A győztes 
csak a lapzárta után fog kiderülni. 
A körzetünkben lévő ORFK ROKK, 
vagy ahogy mindenki ismeri a ku-
tyakiképző, megnyitotta egy nap-
ra a kapuját a városi iskolásoknak. 
Közel 500 gyermeknek mutatták be 
a rendőrségi munkát földön-vízen-
levegőben. Nagyon izgalmas és in-
teraktív bemutatóban volt részünk. 

A Határ úton a buszmegálló át-
helyezésre került az ott lévő ker-
tészet elé. Egy fantasztikus városi 
gyermeknap volt a Katonadombon, 
nagy tisztelettel köszönöm Takács 
Editnek, és a Dunakeszi  Program-
iroda munkatársainak, valamint a 
szervezőknek a csodálatos műsort. 
Ismételten kiemelten gratulálok 
Kundlya Zsófinak, aki az egész na-
pos műsorvezető társam volt, a 
színvonalas munkájáért. Hatalmas 
sikerrel zárult az idei LEGO kiállítás 
is, immár a hatodik, látogató csú-
csot döntöttünk. Köszönjük min-
denkinek, aki ellátogatott a VOKE 

József Attila Művelődési Házba. 
Német nemzetiségi képviselőként 
a legnagyobb tisztelettel szeretnék 
gratulálni a Fazekas Mihály Német 
Nyelvoktató Nemzetiségi Általá-
nos Iskola két tanulójának, Vadász 
Viviennek, aki 22-ik lett, és Vigh 
Hannának, aki a 11-ik lett az orszá-
gos német nemzetiségi vers és pró-
zamondó versenyen. A gyermekek 
Kollárné Kovács Marianna tanárnő 
készítette fel a versenyre, akinek 
külön gratulálunk a színvonalas 
és magas szakmai munkájáért. A 
városi gyermeknapon fellépet a 
német nemzetiségi iskolánkból az 
1.NA és az 1.NC osztály is, a gye-
rekek csodálatos néptáncot adtak 
elő. Gratulálok Kamocsa Tímea és 
Dudák Hajnalka tanárnőnek a szín-
vonalas műsorért. A legnagyobb 
tisztelettel szeretném megköszön-
ni az IBM ISSC Kft-nek és egy német 
nemzetiségi szülőnek, hogy a Faze-
kas Mihály és a Széchenyi István Is-
kolák oktatást támogató eszközök-
höz jutottak általuk. Superdanke! 

Gratulálok a FAZEKAS GÁLA min-
den fellépőjének, nagyon magas 
színvonalú műsort láthattuk a né-
met nemzetiségi tanulóktól. A vá-
rosi pedagógus napon a Dunakeszi 
Német Nemzetiségi Önkormány-
zat legmagasabb szakmai díját, a 
Tanári Lenau-díjat, idén a Radnóti 
Miklós Gimnáziumból SZŰCSNÉ 
STADLER LILLA tanárnő érdemelte 
ki, akinek a legnagyobb tisztelettel 
köszönjük a kiváló szakmai munká-
ját és kiváló eredményeit.

Bármilyen kéréssel, kérdéssel 
keressenek bátran az alábbi elérhe-
tőségeimen. Telefonon a 06 20 429 
10 33-as számon, emailben a Du-
nakeszi.petho@gmail.com címen. 
Vagy a közösségi médiában a Pe-
thő Krisztián képviselő 8.vk online 
fogadóóra címen.

Pethő Krisztián
8. számú választókörzet

önkormányzati 
képviselője

TISZTELT VÁLASZTÓKERÜLETEK, KEDVES DUNAKESZIEK!

Biztonságosabbá tesszük a Táncsics-Budai 
Nagy Antal-Martinovics utcák kereszteződését
Sok iskolai és óvodás szülő kéréseként új gyalog-
átkelőhely kialakítása kezdődhet el a Táncsics u. 
– Budai Nagy Antal u. – Táncsics utca keresztező-
désében. A Polgármesteri Hivatal műszaki munka-
társával, a Rendőrség közlekedésbiztonsági osz-
tályának vezetőjével, a tervezőkkel, valamint szü-
lői képviselők jelenlétében a napokban tartottunk 
helyszíni egyeztetést a kereszteződésnél. Bízunk 
abban, hogy a felmerülő szempontokat a terve-
zők be tudják építeni a tervekbe, ami alapján a ke-
reszteződés biztonságos lesz.

Újrafestették a gyalogátkelőhelyek sávjait
A biztonságos gyalogosközlekedés érdekében új-
rafestették a zebrákat a Bajcsy-Zsilinszky úton a 

Martinovics utcánál, az I. Világháborús emlékmű-
nél valamint a Bajcsy-Zsilinszky utca – Szent István 
utcai kereszteződésnél.

Körzetünkben épül a város egyik leghosszabb 
járdája
Kihasználva a Dunakeszi Diáknegyed 
távhővezetékének építését, önkormányzati forrás-
ból megépítjük a járdát a Magyarság sportpályá-
tól egészen a Béke útig, azaz a Jézus Szíve-templo-
mig. Az építkezés idejére türelmüket kérem!

Babacsomag
Nagy örömömre szolgál, hogy ismét babaköszön-
tő csomagot vihettem el egy családhoz. Isten hoz-
ta Patrik Milán nevű lakótársunkat városunkban.

Gondosóra program
Dunakeszi Város Önkormányzata 2020-ban nyer-
te el az idősbarát Önkormányzat Díjat az elmúlt 10 
évben megvalósított intézkedéseinek köszönhe-
tően. A karácsonyi csomagok, a megújított házi-
orvosi rendelők, a Szenior szűrőnap, a kedvezmé-

nyes üdültetés biztosítását követően regisztráció-
val segítjük a Gondosóra programban való részvé-
telt. A Gondosórát minden 65. életévét betöltött 
lakótársunk igényelheti. Aki szeretne csatlakozni, 
kérem, jelezze felém e-mailen, vagy telefonon. Se-
gítek az igénylésben és a regisztrációban.

Tavaszi munkálatok a körzetben
Az útburkolatok, kátyúk javításai ütemezetten ha-
ladnak. A korábban jelzett úthibákat pl. a Szent 
István utcai csatornafedél beszakadást a kivitele-
ző kijavította. Az úthibákkal kapcsolatban arra ké-
rem kedves lakótársakat, hogy jelezzék számomra 
a lenti elérhetőségemen. Én magam is folyamato-
san jelentem be az úthibákat.

Megtalálnak  az interneten is
Arra bíztatom Önöket, hogy keressék fel oldala-
mat a Facebookon is, ahol folyamatos, naprakész 
információkkal igyekszem szolgálni az egész vá-
rost és a körzetet érintő ügyekről. www.facebook/
szabojozsefkepviselo Észrevételeiket, javaslatai-
kat továbbra is várom az alábbi elérhetőségeken: 
Email: joszabo61@gmail.com Levelezési cím: 2120 
Dunakeszi, Fő út 25.

 Szabó József 
3. számú választókörzet képviselője

TISZTELT LAKÓTÁRSAIM!

körzeti 
képviselőink jelentik
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 - A Tábor utca 41. előtt a DMRV az 
aknafedél helyreállítását elvégez-
te, de egy héttel később a komp-
lett csere is megtörtént. Utóbbi el-
lenére a bejelentő jelezte, hogy is-
mét hallható zörej, mely végett új-

ból a DMRV illetékesét kerestem és 
egy közös helyszíni szemlét kértem

- Több folyamatban lévő ügy-
ben érdeklődtem Tóth Eszter főker-
tész asszonytól, mivel május elsejé-
től nagymértékben bővült a feladat-
köre. A virágosításon felül, a KRESZ 
táblák, az utca névtáblák és a hulla-
dékgyűjtők kihelyezése is hozzá tar-
tozik. Az előzők végett a 6-os sz. kör-
zet virágosításán felül a következő fo-
lyamatban lévő négy ügyben érdek-
lődtem, illetve kértem intézkedését:

1. Óvoda közben a zöld 
belátásgátló április végére lett ígér-
ve, melynek kihelyezése eddig még 
nem történt meg 

2. Még novemberben tájékozta-
tott az osztály illetékese, hogy az 
Óvoda köz 8. lakójának bejárata elől 
áthelyezik a szemetest a szemközti 
oldalra, az óvoda bejáratának köze-
lébe. Ezen felül kihelyeznek még két 
darab szemetest, mely az eltelt idő 
alatt szintén nem történt meg. 

3. A hiányzó utca névtáblák pótlá-
sával kapcsolatban március elején ér-
tesítettek, hogy a kért utca névtáblák 
az UNO Kft.-től meg lettek rendelve. 
Egyelőre pontos időpontot nem tud 
mondani a kivitelező, mivel rengeteg 
a munkája. Három címen négy utca 
névtábla kihelyezése szükséges 

4. A Klapka utcába kért „Egyen-
rangú útkereszteződés”-re figyel-
meztető táblák kihelyezése érdeké-
ben a Közüzemi felé kértem a meg-
rendelő leadását, mivel előzőleg 
Pásztor Sándor úr érdeklődésem-
re tájékoztatott, hogy nem érkezett 
megrendelő a Hivataltól.

- A Zápolya utca 30. tulajdonosa 
a szikkasztó melletti helyreállítás, il-
letve kitakarítása miatt fordult hoz-
zám. A szikkasztó körüli garanciális 
munkálatokat a Megyeri-Kovács Kft. 
munkatársai pár nappal később el-
végezték, egyben a kért szikkasztó 
tisztításával kapcsolatban értesítet-
tek, hogy várhatóan július folyamán 
fog megtörténni

- Klapka és József utca találkozá-
sát követően, az egyirányú szakasz 
elején az úttestre kilóg a növényzet, 
mely balesetveszélyes a kerékpáro-
sok, gépjárművezetők részére egy-
aránt. A balesetveszély elhárítása 
érdekében a növényzet levágását a 
közüzemisek elvégezték, mely a fő-
kertész asszony és Glasza Gábor in-
tézkedésének köszönhető

- Újabb csatornafedél problémák 
keletkeztek, melyben a Tábor utca 
25/A tulajdonosa kérte intézkedé-
semet. Ingatlanja, valamint a Tábor 
és Kálmán kereszteződésében talál-
ható a probléma forrása, melynek 
megoldása érdekében Galovics Pé-
ter a DMRV műszaki előadójától kér-
tem a helyszínek közös szemléjének 
vizsgálatát

- Virágosítás felőli érdeklődés a 
6-os sz. körzetben lévő Kölcsey Fe-
renc Városi Könyvtár előtti részen, 
valamint a Mányoki Ádám és a 
Nagysándor József tér körforgalmá-
ban. Értesítettek, hogy az ültetése-
ket a következő három hétben fog-
ják elvégezni

- A Klapka-Király-Görgey találko-
zásától kezdődően viacoloros jár-
da vezet egy hosszabb szakaszon, 
mely a gyalogosan közlekedőknek 
nyújt segítséget a gyártelepi megál-
ló megközelítésében. Ezen a részen 
nincs közvilágítás, melynek kialakí-
tása biztonságosabbá tenné a gya-
logos közlekedést. Az említett sza-
kaszhoz legközelebb a Bajza utca 
2. előtt van villanyoszlop, amiről az 
áramot át lehetne vezetni, vagy-
is a kért "új" oszloppal össze lehet-
ne kötni. Az előzők érdekében Soós 
Márta ügyintéző hölgyhöz fordul-
tam írásban, a helyszín vizsgálatát, 
annak eredményéről tájékoztatást, 
majd az ELMŰ-vel való kapcsolat 
felvételt kértem. Pár nappal később 
a hölgy írásban tájékoztatott, hogy 
a közvilágítási oszlop telepítését fel-
tehetően terveztetni kell. A helyszí-
ni szemlét mihamarább elvégzi és a 
szükséges információkat begyűjti.    

- A Mátyás király utca 4. sz. előt-
ti megsüllyedt járda helyreállítási 
munkálatait a Penta Kft. munkatár-
sai elvégezték, melynek munkálata-
it Bene-Lovász Gabriella beruházási 
és műszaki ügyintéző hölgy rendelt 
meg. A bejelentő nevében köszön-
jük intézkedését.

- A hónap utolsó előtti napján egy 
emlékeztetőt küldtem a fentiekben 
már jelzett címekre kért KRESZ táb-
lák, és utca névtáblák megrendelé-
sével kapcsolatban a főkertész asz-
szony felé /a KRESZ táblák megren-
delését minden hónap elsejéig és 
tizenötödikéig a Dunakeszi Közüze-
mi Nonprofit Kft. felé, illetve az utca 
névtáblák kihelyezését minden hó 
első napjáig kell megrendelni/   

- A Zápolya és Hunyadi u. jár-
daépítésének folytatása érdeké-
ben egy mihamarabbi közös szem-
le vizsgálatát kértem Bottyán Tibor 
beruházási és műszaki ügyintéző 
úrtól

 Hircz Tamás
6. sz. választókörzet 

önkormányzati
képviselője

A MÁJUSBAN TÖRTÉNTEKRŐL 

körzeti 
képviselőink jelentik

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, 
hosszú távú munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a kozuzem@
dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi vagy 
vonzáskörzetében levő lakhely 

(Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 

MUNKAERŐ FELVÉTEL
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Arra jártamkor személyesen is 
tapasztaltam (miután kaptam jel-
zést egyik lakótársunktól) az alagi 
– amúgy tekintélyes hosszúságú, 
fontos közlekedési útvonalnak 
számító – Kincsem utcán, hogy 
bizony ráfér némi zöldfelület-kar-
bantartás. A csodálatos adottsá-
gú fenyveserdő aljnövényzetének 
több pontján is ugyanis szemét-
kupacok bújnak meg: sajnos né-
hányan úgy gondolják, hogy a 
kertükben vagy a kertük előtti 
közterületen levágott füvet, gazt, 
gallyakat a fenyveserdőben kell 
„elhullajtani”, ahelyett, hogy a na-
gyobb gallyakat összekötegelve, 
a zöldhulladékot az arra szolgáló 
zsákba téve kitennék portájuk elé, 
hogy onnan ingyen és bérmentve 
elszállítsák a Dunakeszi Közüzemi 
Nonprofit Kft. munkatársai. A je-
lenség nem egyedi, de ettől még 
szomorú. Emellett a Kincsem ut-
cai – néhány évvel ezelőtt teljes 
hosszában felújított – járda egyes 

szakaszai mentén is elfér(né)nek a 
dolgos kezek, ugyanis imitt-amott 
teljességgel járhatatlan a gyalog-
út a ráhajló zöld lombok miatt. 
Mindenesetre a fentebb jelzett 
karbantartások érdekében intéz-
kedtem.

A múlt hónapban elkészült Al-
són a Muskátli utcai klubház pad-
lásterében a födém hőszigetelése, 
mégpedig befújható üveggyapot-
tal (ásványgyapot), 20 cm vastag-
ságban.

Az alsói vasúti megállóhoz ve-
zető aluljáró előtti betonozott 
járdaszakasz felülete régóta meg-
lehetősen rossz állapotban volt 
(valamikor felfagyott, a hideg idők 
elmúlásával a valaha egységes be-
ton berepedezett, és onnantól fo-
lyamatosan mállott, porladt...), ezt 
a tényt lakótársam is jelezte felém. 
Kérésemre az önkormányzat meg-
rendelte a javítást, és az rövid időn 
belül meg is történt.

A Tulipán utca közepén vissza-
visszatérő gondot jelentett az út 
fölé lógó levélzetével egy fűzfa, 
amelynek lombozatát kérésemre 
Tóth Eszter, Dunakeszi főkertésze 
visszavágatta – az ott lakó, és így a 
problémával rendszeresen találko-
zó alsóiak megelégedésére.

Június első szombat délelőtt-
jén lakossági kezdeményezésre 
egyeztetést szerveztem a Gizella 
utca végén lakó ingatlantulajdo-
nosok és az önkormányzat kép-
viselői (rajtam kívül Nyíri Márton 
környezetvédelemért felelős al-
polgármester úr is jelen volt), vala-
mint a reptér sarkán évtizedek óta 
állattartói tevékenységet folytató 
„birkás gazda”, azaz Vass Zoltán 
részvételével. Az előzményekről 
röviden: a repülőtér vagyonkeze-
lőjének javaslatára az önkormány-
zat támogatta a „birkás gazda” 
kérelmét, hogy az általuk régóta 
használt, elkerített rész mellett 
mobil kerítéssel megnövelhessék 
a kirekesztett területet, lévén az 
állatok létszáma, a velük elvégzen-
dő munka – biztonságos tartásuk, 
élelmezésük, szaporodásuk – ezt 
megkívánja. Április végén elké-
szült a mobil kerítés, amit a közel-
ben – elsősorban a Gizella utcának 
a repülőtér széléhez közel – la-
kók nehezményeztek, mondván, 
örültek volna, ha időben előbb 
tájékoztatást kaphattak volna a té-
mában, illetve, hogy a változtatás 
következményeként minden bi-
zonnyal fokozódni fog az időnként 
érezhető, kellemetlen trágyaszag 

intenzitása és a legyek mennyi-
sége, ezáltal pedig – vélelmezték 
– mindennapjaik élhetetlenebbé 
válnak, ingatlanjaik leértékelőd-
nek majd. A megbeszélésen va-
lamennyi résztvevő konstruktív, 
előremutató, párbeszédre törekvő 
módon érvelt, amelynek eredmé-
nyeként békés, kompromisszumos 
megoldás született. Ennek lénye-
ge, hogy a birkás gazda vállalta, 
hogy legkésőbb 2024 májusáig 
visszabontja — és ezzel „felszaba-
dítja” – az újólag elkerített terület 
egy részét, körülbelül 40-50 méter 
hosszan. Ezen felül arra is ígéretet 
tett Vass Zoltán, hogy az állatállo-
mányt 2024. végét követően 300-
as létszámra fogja csökkenteni. A 
lakossági egyeztetés tehát min-
denki megelégedésére szolgáló 
eredményre vezetett.

Elérhetőségeim: benko.tamas.
dunakeszi@gmail.com; +36 20 41 
91 533. Papíralapú küldeményei-
ket bedobhatják Alsón a Muskátli 
utcai közösségi ház oldalán elhe-
lyezett zöld színű postaládába is.

 Benkő Tamás,
a 7. számú körzet 

képviselője

TISZTELT ALAGI, ALSÓI, MAJORI ÉS TŐZEGTAVI LAKÓTÁRSAIM!

körzeti 
képviselőink jelentik

Biológiai szúnyoggyérítést kez-
dünk Dunakeszin a Zöld Dunake-
szi Program jegyében. Elsőként 
a tóvárosi játszótérre került ki 10 
olyan szúnyogcsapda, ami 200 
méteres körzetből odacsalogatja a 
szúnyogokat. A rovarok itt teszik le 
a petéket, de a kifejlődést gátolja. 
A szúnyogok jellemzője, hogy a ki-
kelési helytől legfeljebb 15 métert 

távolodnak el. Más rovarokra ártal-
matlan, emberre, állatra veszélyte-
len. Kerül még ilyen eszköz a kö-
vetkező napokban több nevelési 
intézmény udvarára is.

Többen igényelték segítségün-
ket a Gondosóra regisztrációban. 
Eddig 25 idős Alagi lakótársunkat 
vezetett végig Juhász Ádám Du-
nakeszi Alag városrész alpolgár-
mesteri megbízottja. Ha van Önök 
között olyan 65 év feletti duna-
keszi lakos, aki a saját biztonsága 
érdekében szeretne Gondosórát 
igényelni, de nehézséget okoz 
számára az internethasználat, ke-
ressenek bátran az alábbi elérhe-
tőségek valamelyikén.

Új alagi vállalkozás csatlakozott 

a Dunakeszi Kártya elfogadóhe-
lyek sorába. 5% kedvezményt 
biztosít szolgáltatásaiból Vékony 
Gábor, aki autómentéssel, mobil 
gumiszervizzel és autózár kinyitá-
sával foglakozik. Aki már járt Gá-
bornál vagy akihez Gábor házhoz 
ment tapasztalhatta, hogy meny-
nyire profi, korrekt szakemberről 
van szó. Köszönjük, hogy ő is part-
nerünk lett! Keressék bátran a fenti 
problémákkal.

Elrajtolt az idei Mozdulj, Duna-
keszi! A megnyitón Juhász Ádám 
és Kundlya Zsófia, a Cheerleader 
Team vezetője fogadta a több 
száz érdeklődőt. Csatlakozzanak 
a Mozdulj, Dunakeszi! Facebook-
oldalához, ahol naprakész infor-

mációkat olvashatnak az aktuális 
órákról, trénerekről. Az edzések 
időpontja hétfő, szerda és pén-
tek 18.30, de szerdánként szenior 
örömtánc is van 17.30-tól. Az alkal-
mak ingyenesen látogathatók.

Polgármester úrral és képviselő 
társaimmal virággal tisztelegtünk 
az országzászlónál június 4-én, a 
trianoni békeszerződés 103 éves 
évfordulóján.

Kérdésekkel, észrevételeikkel 
keressen bizalommal!
 Erdész Zoltánalpolgármester

10. sz. választókerület 
képviselője

Juhász Ádám  
Dunakeszi Alag városrész 

alpolgármesteri megbízottja
juhasza@dunakeszi.hu

+36 70 797 9054

TISZTELT VÁLASZTÓKERÜLETI LAKOSOK!



15Dunakeszi Polgár

NAGY VOLT A SÜRGÉS-FORGÁS PÉNTEKEN DÉLUTÁN, AMIKOR ELLÁTOGATTUNK A RÉGIÓ 
EGYIK KEDVELT, A NAPOKBAN 7 ÉVES SZÜLETÉSNAPJÁT ÜNNEPLŐ SZABADTÉRI PIACÁRA, 
AMELY BŐSÉGES, MINŐSÉGI ÁRUVÁLASZTÉKÁVAL ÉS KÜLÖNLEGES HANGULATÁVAL A KÖR-
NYEZŐ TELEPÜLÉSEKRŐL IS VONZZA A HÁZI KÉSZÍTÉSŰ TERMÉKEKET KERESŐ VÁSÁRLÓKAT. 

Egymás mellett sorakoznak a köz-
elmúltban kiépített modern stan-
dok, melyekről már messziről 

érezni lehet az ínycsiklandozó friss, gyö-
nyörű színű libatepertő, a füstölt kolbász 
és sonka, a kovászos pékáru illatát, ma-
gával ragadó a piros földi eper, a hatal-
mas gombák, a különleges sajtkészítmé-
nyek, a zöldség- és gyümölcsféleségek 
gazdag látványa.  

- Nagyon szeretjük a repülőtéri kis-
piac árukínálatát, megnyitása óta szinte 
minden pénteken itt vagyunk – mond-
ja elismerően Dömötör Rita, aki elárul-
ta, hogy Fótról járnak vásárolni Duna-
keszire, mert itt minőségi, jóízű, házi ké-
szítésű termékeket vásárolhatnak.

- A nagyüzemi készítményekkel 
szemben mi a termelői piacon vásárolt 
húst, kolbászt, tojást, tejterméket része-
sítjük előnyben, mert tudjuk, hogy hon-
nan származik, kitől vásároltuk. A házi 
készítésű termékek ízvilága sokkal fino-
mabb, arról nem is szólva, hogy egészsé-
gesebb.  Ár-érték arányban többet és fi-
nomabbat kapok a pénzemért, mint egy 
üzletláncban – hallhattuk Dömötör Ri-
tától. 

Jó volt látni és hallani a hétvégi bevá-
sárlásra érkezett vásárlók és a termékei-
ket kínáló árusok közvetlen, jó hangula-
tú beszélgetését, szakmai eszmecseréjét 
a finomságok elkészítésének fortélyairól. 

A hús, a tejterméket, sajtok „birodal-
ma” közelében fedeztem fel egy házas-
párt, akik palántákat kínáltak a stand-
jukon. 

- Saját növényeket szaporítok, és eze-
ket árusítom. A piacon tavaly kaptam le-
hetőséget, aminek nagyon örülök – tá-
jékoztatott Fótos Jánosné Gyöngyi, aki 
férjével együtt szolgálta ki a vásárlókat.

- Mit tapasztal, a vásárlók hogyan fo-
gadják azt, hogy Dunakeszin már hét 
éve működik ez a termelői kispiac? 

- Akikkel én beszéltem, valamennyi-
en dicsérik, örömmel jönnek, mert nagy 
a választék, jók a termékek. Szeretik és 
ragaszkodnak is a házi jellegű készítmé-
nyekhez, mert tudják, hogy honnan, ki-
től származik az áru – foglalta össze so-

kak véleményét. 
Fótos Jánosné elmondta, hogy a Ba-

rátság úti lakótelepen havonta kétszer 
kinyitó kispiacon is árusítanak. – Ott is 
kerti és szobanövényekkel, palántákkal 
és jó szívvel várjuk a vásárlókat – mond-
ta. Hozzátette: a lakótelepen élő idős em-
berek közül van, aki kijár a repülőtéri pi-
actérre, de a belvárosban élők többsé-
gének messze van az otthonától. – Azt 
szeretnék, ha a lakótelepen gyakrabban 
lenne piacnap, még nagyobb áruválasz-
tékkal – ismertette a vásárlók igényét Fó-
tos Jánosné.   

A hétéves születésnapját ünneplő – 
ma már országos hírű – dunakeszi kispi-
ac „anyja és mindenese” Kovács Zsuzsa, 
aki példaértékű elszántsággal és kitartó 
szervező munkával nemcsak a dunake-
szi, de a környező települések családjai-
nak is hétről hétre különleges gasztronó-
miai örömet szerez.

- Itt minden a vásárlókról és a terme-
lőkről szól, értük történik – mondja a pi-
acot működtető Kovács Zsuzsa. A kez-
detektől érezzük a vásárlók bizalmát és 
szeretetét, a szülinapunk alkalmából 
ezért szeretnénk megajándékozni őket. 
„Kispiac7!” nyereményjátékunk június 
10-ig tart, még rengeteg termelői felaján-
lás vár kisorsolásra a vevőink között!

A piaccal kapcsolatos legfontosabb ta-
pasztalatom, hogy vásárlóink megbe-
csülik a munkát, ami a háztáji, kisterme-
lői élelmiszer előállításával jár, értékelik 
a magas minőséget, örülnek a termelő-
vel való találkozás és közvetlen vásárlás 
lehetőségének. Hét év alatt folyamato-
san javultak az árusítási körülményeink, 
jó kapcsolatunk van az önkormányzat-

tal, támogató közegben működhetünk. 
De egy pillanatra sem dőlhetünk hát-

ra: folyamatosan dolgozni kell a kíná-
lat bővítésén, a kieső árusok pótlásán. 
Ez különösen a Barátság úti piacnapja-
inkra igaz. Látogatóink számára a finom 
ízek mellett izgalmas, vonzó programok 
szervezése a célunk. Szeretnénk minél 
szélesebb körben népszerűsíteni és szo-
kássá tenni a piacra járást – sorolja szin-
te egy szuszra.

Nagyon őszintén beszél arról is, hogy 
a nehéz gazdasági helyzet miatt keveseb-
bet vásárolnak az emberek, mert véko-
nyabb a pénztárcájuk. – Különösen há-
lásak vagyunk mindazoknak, akik az 
élelmiszerre, zöldségre vagy gyümölcs-
re szánt pénz egy részét itt költik el a pia-
con, közvetlenül hozzájárulva az árusító 
családok megélhetéséhez. A kistermelők 
a megnövekedett költségeiket az átlagos-
nál kisebb mértékben hárítják át a vá-
sárlókra, mert a túlélésük záloga a vásár-
lók megtartása – ismertette Kovács Zsu-
zsa, aki összegzésképpen kiemelte, hogy 
a termelők és a vásárlók egymásra találá-
sa, egymás melletti kitartása jó esélyt ad 
a piacok további fejlődéséhez. 

- Összetartó csapatot alkotunk, ösz-
szefogással, rugalmas alkalmazkodással 
igyekszünk úrrá lenni a helyzeten. Hálás 
vagyok a sorsnak, hogy ezt csinálhatom 
– mondta Kovács Zsuzsanna.

Vetési Imre
Fotó: KesziPress

HÉTÉVES 
a Dunakeszi Kispiac

A dunakeszi termelői 
kispiac kínálata a környező 
települések háziasszonyai 
körében is kedvelt
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Dr. Farkas László plébános Pandur Anikó óvodavezető VIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLETVIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLET

2120 Dunakeszi, F2120 Dunakeszi, Főő út 56. út 56.
Tel.: 30/664-3331Tel.: 30/664-3331

• Hatalmas vágott virág választék
• Rengeteg cserepes virágzó és zöldnövények

• Menyasszonyi csokrok, asztalidíszek készítése
• Temetési koszorúk, sírdíszek egyedi megoldásokkal

• Évszakonként változó dekorációs kellékek
• Lakás és iroda dekorálása élő- és minőségi selyemvirágokkal!

Nyitva tartás:Nyitva tartás:  Hétfő-Péntek: Hétfő-Péntek: 7:00–19:00 7:00–19:00 
SzombatSzombat: : 8:00–16:8:00–16:0000 •  • VasárnapVasárnap: : 8:00–16:008:00–16:00

www.pawww.passsziom.husziom.hu

Ballagási csokor 
rendeléseket 
folyamatosan 
felveszünk!

2023. JÚNIUS 2-ÁN DÉLUTÁN TARTOTTÁK A DUNAKESZI SZENT ERZSÉBET ÓVODA 
HAGYOMÁNYOS BALLAGÁSÁT A SZENT IMRE TEMPLOMBAN. IDÉN A PITYPANG ÉS 
HARANGVIRÁG CSOPORTOK TAGJAI BÚCSÚZTAK. AZ ÜNNEPSÉGET PANDÚR ANIKÓ, AZ 
ÓVODA VEZETŐJE NYITOTTA MEG. AZ ÓVODA LELKI VEZETŐJE, DR. FARKAS LÁSZLÓ 
PLÉBÁNOS ATYA IS RÉSZT VETT A RENDEZVÉNYEN, AKI PICÚR NEVŰ BÁBJÁVAL 
MINDEN HÉTFŐN HITTANT TART A NAGYCSOPORTOSOKNAK ÉS A GYEREKEK HAVONTA 
BÁBOS PRÉDIKÁCIÓT IS HALLHATNAK AZ ÓVODAI MISÉKEN. 

A SZERETEM DUNAKESZIT! CIVIL KÖZÖS-
SÉGÜNK MÁJUS 20-ÁN IMMÁRON MÁSO-
DIK ALKALOMMAL RENDEZTE MEG A CSA-
LÁDI KRESZ NAP RENDEZVÉNYÜNKET.

Óvodai ballagás 
a Szent Imre templomban

A II. Családi KRESZ nap is sikeres volt

Pandúr Anikó óvodaveze-
tő köszöntötte a ballagó gye-

rekeket, családtagokat, az óvo-
da munkatársait. Felvezetőjé-
ben kiemelte, hogy milyen fon-
tos a hit az életünkben, és reméli, 
hogy amit az óvodában megala-
poztak, azt a gyerekek tovább vi-
szik majd az iskolákba, felnőtt éle-
tükbe is. Számos vers és ének szí-
nesítette a programot, melyhez 
a zenét az óvoda szülői zenekara 
szolgáltatta, akik már néhány éve 
együtt zenélnek nagyobb ünnepe-
ken, ovis miséken. Laci atya Picúr 
nevű bábjával beszélgetett a gyere-
kekkel, többek között arról, hogy 
ugyan az óvodában nem tudnak 
már találkozni, de bármilyen élet-
korban lesznek is, a templomban 
erre mindig lehetőségük lesz. A 
gyerekek elmondták miért hálá-
sak, a legtöbben azt válaszolták, 
azért, mert a Szent Erzsébet Óvo-
dába járhattak, és hogy jók voltak 
az óvónénik, dadusok. 

A közös ima után néhány szü-
lő is imába foglalta gondolata-

it. A gyerekek László atya áldá-
sának fogadása után, tarisznyá-
val a vállukon vonultak át egye-
sével a feldíszített virágos kapu 
alatt, mely később kikerült a 
templomkertbe, ahol a gyerekek 
szüleikkel fényképezkedhettek. 
A templomi ballagást megelőz-
te a zártkörű ballagás, melyet 
június 1-én, csütörtökön tartot-
tak az ünneplőbe öltözött, felvi-
rágosított óvodában. Az iskolába 
készülő nagycsoportosok elbú-
csúztak minden csoporttól, ahol 
útravalóul búcsú verseket és éne-
keket hallhattak, majd ebéd után 
együtt moziztak és pattogatott 
kukoricát ettek. 

Az óvodából iskolába való át-
lépés is egy mérföldkő a gyere-
kek életében, lezárul egy kor-
szak. A ballagóknak boldog is-
kolás éveket kívánok, és hogy hi-
tükben is tovább növekedjenek 
életük során!

Béres Magdi
Fotók: Lajtár Judit Photo

A tavalyi sikerek után fon-
tosnak tartottuk,  hogy 

még többet adjunk az ellátoga-
tó családoknak, ezért kibővítet-
tük a rendezvény területét és a 
kisebbeknek elektromos autó-
zással, a nagyobbaknak e-rol-
lerezéssel kedveskedtünk a pe-
dálos gokartozás mellett, amit 
szintén kiegészítettünk pár új 
programmal. Egész nap lehe-
tett kreatívkodni a művészte-
lepen és a rendvédelmi előadá-
sok mellett tűzoltóautó és rend-
őrautó előtt is készíthettek fotót 
a gyerekek nagy örömére. 

A csodás nap derekán egy 
szuperpörgős hiphop tánc elő-
adás emelte magasabbra a han-
gulatot, majd utána Csonka 
"Pici" András minikoncertjén 
énekelhettünk pár kedves nó-
tát. Nem maradhatott el a 
KRESZ nap védjegyévé vált kis-
vonatozás sem, ami sokak nagy 
kedvence. Hatalmas megtisztel-

tetés olyat adni, létrehozni, ami 
egy úttal tanít és szórakoztat, 
így reméljük mindenki olyan 
örömmel vett részt ezen a na-
pon, mint az egyesületünk tag-
jai és segítői.

Köszönjük mindenkinek, 
folytatjuk.”

Tasnádi István
Szeretem Dunakeszit



17Dunakeszi Polgár

Nyíri Máron alpolgármester és Madárné Kondacs Mária, a Játszóház Tagóvoda vezetője

A fiataloké a jövő, az ő 
hozzáállásuk és ten-
ni akarásuk a záloga 

egy egészségesebb, fenntart-
hatóbb jövőnek. Éppen ezért 
hozta létre a vállalat a Zöld Al-
ternatíva Vetélkedőt, hogy se-
gítse és támogassa a fiatalokat 
a környezettudatos szemlélet 
kialakításában. 

Ahogy a korábbi években, 
úgy idén is a regisztrált csapa-
toknak először egy, a DDC-vel 
és a fenntarthatósággal kap-
csolatos online kérdéssort kel-
lett megoldaniuk, majd a 6 
legjobban teljesítő csapat ju-
tott tovább a döntőbe. 

Az első forduló során előny-
höz, plusz pontokhoz juthat-
tak azok a csapatok, akik ellá-
togattak a váci Madách Imre 
Művelődési Központban meg-
található DDC-s kiállításra, 
ugyanis a feladatsorban a ki-
állításra specializálódott kér-
dések is helyet kaptak.

A döntő során pedig több 
helyszínen is megmutatták tu-
dásukat a résztvevők. A Du-
na-parti állomások után a 
Sejcei Mészkőbányába veze-
tett a csapatok útja, végül pe-
dig a Váci Cementgyárba, ahol 
szakmai ismereteik mellett ze-
nei és tánctudásukat is meg-
csillogtathatták a zsűri előtt a 
diákok.

A döntőn végül a - VSZC 
Boronkay György Műsza-
ki Technikum és Gimnázi-
um - GT-MAX csapata bizo-
nyult a legjobbnak. Második 
helyen végzett a - Váci Madách 
Imre Gimnázium - DDM csa-
pata, míg a harmadik helyre a 
- VSZC Boronkay György Mű-
szaki Technikum és Gimnázi-
um - Sóder Klub csapata került.

Ahogy a korábbi években, 
úgy idén is értékes nyeremé-
nyekkel távoztak a csapatok.

(X)

Az óvodapedagógusok 
több évtizedes kiemel-
kedő tevékenységének 

méltatása mellett az alpolgár-
mester felidézte a kezdeti idő-
szakot is, aki így fogalmazott: 
„Ma jubileumot ünnepeltünk: 
40 éves a Játszóház Óvoda! 
Emlékszem, amikor még épült 
a nagy homoktengerben (a Le-
nin-szobor mellett, merthogy 
ilyen is volt Dunakeszin). 40 
év hosszú idő, ma már olyanok 
viszik a gyermeküket az oviba, 
akik egykor maguk is oda jár-
tak! Jó helyre viszik: kiváló-
an felkészült, melegszívű, jó 

kedélyű óvó nénik és óvodai 
dolgozók vigyáznak rájuk!” – 
hangzottak Nyíri Márton elis-
merő szavai.

Dunakeszi Város Önkor-
mányzata emléklappal ismer-
te el a Játszóház Tagóvoda 
négy évtizedes kimagasló te-
vékenységét, melyet Madár-
né Kondacs Mária, a tagóvoda 
vezetője vett át Nyíri Márton 
alpolgármestertől.

A jeles évfordulót az óvoda 
közössége tartalmas progra-
mokkal ünnepelte meg.

Fotó: Kovács Zsolt

A VÁCI CEMENTGYÁR– AMELY 2023-BAN ÉPPEN 60 ÉVES - ISMÉT MEGNYITOTTA KAPUIT A 
VÁLLALKOZÓ SZELLEMŰ FIATALOK ÉS TANÁRAIK ELŐTT! MÁJUS 25-ÉN, IMMÁR HETEDIK 
ALKALOMMAL RENDEZTE MEG A DUNA DRÁVA CEMENT KFT. (DDC) A ZÖLD ALTERNATÍVA 
VETÉLKEDŐT, IDÉN ISMÉT A VÁCI KÖZÉPISKOLÁSOK SZÁMÁRA. 

DUNAKESZIN A BARÁTSÁG ÚT ÉS A NAP UTCA „ÖLELKEZÉSÉNÉL” IMMÁR 40 ÉVE FOGADJA 
A VÁROS KICSINYEIT A JÁTSZÓHÁZ ÓVODA, MELYNEK KÖZÖSSÉGÉT NYÍRI MÁRTON 
ALPOLGÁRMESTER KÖSZÖNTÖTTE A JELES ÉVFORDULÓ ALKALMÁBÓL PÉNTEK DÉLUTÁN.

Elhivatott diákok versenyeztek 
a cementgyárban

40 éves a Játszóház Óvoda

Zöld Alternatíva Vetélkedő 2023-ban is!
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Szakáll Lászlóné 
Lujzi néni 

Bárdos Ágotától 
vehette át 

a díszoklevelet

A Bárdos iskola 
jelenlegi igazgatója, 

Mihály Gyuláné is 
díszoklevél elismerésben 

részesült

A BÁRDOS LAJOS TÁRSASÁG 
MEGALAKULÁSÁNAK 35. ÉVFORDULÓJA 
ALKALMÁBÓL RENDEZETT ÜNNEPSÉGEN 
DÍSZOKLEVELET VEHETTEK ÁT A ZENESZERZŐ 
EMLÉKÉNEK SZERETETTELJES ÁPOLÁSÁÉRT A 
DUNAKESZI BÁRDOS LAJOS ÁLTALÁNOS ISKOLA 
EGYKORI ÉS JELENLEGI VEZETŐI: SZAKÁLL 
LÁSZLÓNÉ, HORVÁTHNÉ SZENTLÉLEKI KATALIN 
ÉS MIHÁLY GYULÁNÉ. KÖSZÖNTŐT MONDOTT 
SAPSZON FERENC KOSSUTH-DÍJAS KARNAGY, 
FELLÉPETT A KECSKEMÉTI KODÁLY ZOLTÁN 
KÓRUSISKOLA LAUDATE GYERMEKKÓRUSA, 
VALAMINT AZ ALSÓERDŐSORI BÁRDOS ISKOLA 
KÓRUSA. AZ ELISMERŐ OKLEVELEKET BÁRDOS 
ÁGOTA ADTA ÁT. EZ ALKALOMBÓL MEGJELENT 
EGY EMLÉKKÖNYV, AMELYNEK SZERZŐJE DR. 
MÁRKUSNÉ NATTER-NÁD KLÁRA.  

AZ ÉVFORDULÓ KAPCSÁN ke-
restem fel Szakáll Lászlónét ott-

honában. A közvetlen hangulatú be-
szélgetés során arról kérdeztem Luj-
zi nénit, miért esett a választása pont 
Bárdos Lajosra, amikor az egykori 3. 
számú Általános Iskola névfelvételén 
gondolkodtak?

„Iskolánkban 1971-ben indult el 
a Kodály Zoltán koncepciójára épü-
lő ének-zene tagozat. A zene szerete-
te meghatározta mindennapjainkat. 
A kóruspróbák, házi bemutatók, fel-
lépések, városi és országos versenyek 
sora egyre nőtt. Az együtt éneklés, 
zenélés gyerekekre gyakorolt pozitív 
hatása számos területen kimutatha-
tóvá vált. Jobban fejlődött koncent-
rációs készségük, helyesírásuk, kife-
jezési készségük, esztétikai érzékük 
és ami a legfontosabb a közösségi ér-
zésük, az összetartozás érzése. A hét 
minden napján tartottunk énekórát, 
melyen számos Bárdos Lajos által írt 
darabbal is foglalkoztunk, így, mi-

kor 1986-ban meghalt Bárdos Lajos, 
egyértelművé vált számunkra, hogy 
a rendkívüli tanáregyéniség, zene-
szerző, karnagy, népdalgyűjtő és 
nem utolsó sorban példamutató csa-
ládapa nevét fogja felvenni iskolánk. 
A tantestület támogatta az ötletet és 
a Bárdos család is áldását adta. 1989. 
május 20-án – az országban elsőként 
– intézményünk ünnepélyes kere-
tek között felvette Bárdos Lajos ne-
vét. Az iskola sportpályáján 1350 ta-
nuló a Himnusz után Bárdos gyűj-
tötte népdalcsokrot énekelt. Sellei 
Zoltán előadóművész és Lukin Lász-
ló, az 1987-ben alakult Bárdos Lajos 
Társaság főtitkára köszöntő beszédet 
mondott. A MÁV Járműjavító Üzem 
igazgatója, Varga Lajos átadta az ál-
taluk adományozott Bárdos zászlót. 
Fantasztikus ünnepség volt” – me-
sélte Lujzi néni büszkeséggel csillogó 
szemekkel, majd a Bárdos Lajos Tár-
saság történetéről és tevékenységéről 
mondott pár gondolatot.

„Bárdos Lajos 1986. november 18-
án bekövetkezett halála után tanít-
ványai, tisztelői alapították meg. Fő 

célkitűzésük a zeneszerző, karnagy, 
tanár, zenetudós életművének ápo-
lása, a nevét viselő kórusok és isko-
lák összefogása, szakmai támogatá-
sa. Kórustalálkozókat szerveznek, 
könyveket adnak ki, folyóiratok-
ban publikálnak. Én még a mai na-
pig az egyesület tagja vagyok” – mu-
tatta meg Lujzi néni a tagsági igazol-
ványát.  

A beszélgetés végén közösen ele-
venítettük fel a városi karácsonyi 
hangverseny semmihez sem fogha-
tó hangulatát, ahol az összes iskola 
valamennyi kórusa együtt énekelte 
Lujzi néni vezetésével a Glória száll-
jon a mennybe fel… kezdetű dalt. 
„Akkor még Dunakeszi éneklő város 
volt. Minden iskolának volt kórusa, 
melybe kiváltság volt bekerülni, s a 
gyerekek és felnőttek időt és ener-
giát nem kímélve vettek részt a pró-
bákon, fellépéseken, hangversenye-
ken. A tűznek nem szabad kialud-
ni!” – idézte a Bárdos Társaság mot-
tóját kissé keserédesen Lujzi néni. A 
kodályi tűznek tovább kell lobognia!

Balogh Edit

A tűznek nem szabad kialudni!

Horváthé Szentléleki Katalin, a korábbi igazgató is díszoklevelet vehetett át

"Csak énekelj, mert az ének jó dolog,
Csak énekelj, mert az ének víg dolog,

Csak énekelj, mert az énekben szív dobog."
(Bárdos L. – Lukin L.)
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A DUNAKESZI FAZEKAS MIHÁLY 
NÉMET NYELVOKTATÓ NEMZETISÉGI 
ÁLTALÁNOS ISKOLA KÖZÖSSÉGE 2005 
ÓTA A MADARAK ÉS FÁK NAPJÁHOZ 
KAPCSOLÓDVA ÜNNEPLI AZ ISKOLA 
NÉVADÓJÁT, FAZEKAS MIHÁLYT.  

Az idei iskolanapok má-
jus 11-én, reggel a vi-
rágozással kezdőd-

tek, ahol az osztályok képvise-
lői egy szál virággal tiszteleg-
tek Fazekas Mihály irodalmi 
és természettudományos mun-
kássága előtt. „A virágozáshoz 
minden évben olyan virágokat 
választunk, amelyekről akár a 
Füvészkönyvben is olvashat-
tok, azaz a 18-19. század fordu-
lóján is ismert növények voltak 
a korabeli Magyarországon: li-
liom, rózsa, tulipán” – mesélte 
Papné Szalai Csilla intézmény-
vezető a tanulóknak. A virágo-
zás után a Fazekas-díj átadásá-
ra került sor. Az iskola tantes-
tülete minden évben titkos sza-
vazással dönt arról, ki kapja 
meg a díjat a kiemelkedő mun-
kát végző pedagógusok közül. 

A rangos elismerést idén Bán-
ki Teréz vehette át az igazgató-
nőtől.

A Fazekas-napok első nap-
ja az ünnepélyes hangulatú 
Gálával zárult. „…az idő múl-
hat, a szépség és a jóság, a sze-
retet és az igazság nem múlik el 
az évszázadokkal, nem múlik 
el az emberekkel, hanem örö-
kös, mint a testetlen valóság, s 
ezekből annyit kap mindenki, 
amennyit megérdemel” – ez-
zel a Fekete István-idézettel kö-
szöntötte a közönséget az igaz-
gatónő, majd így folytatta: „És 
itt, a Fazekasban, bár az évek 
során kétszer-háromszor any-
nyian lettünk, mindenkinek jut 
mindenből. Mégse fogy el, hi-
szen hiába kapunk többen, töb-
ben is tudjuk továbbítani: ki-
csit olyan ez, mint a mesebeli 

terülj asztalkám. Mindig abból 
van a legtöbb, amire a legna-
gyobb szükség van. Iskolánk el-
múlt évtizedei bebizonyították, 
hogy így van: a tanévek során 
a tanulni vágyó diákok a ren-
geteg tudás mellett sűrűn kap-
tak elismerő kézfogást, baráti 
vállveregetést vagy éppen biz-
tató, esetleg együttérző ölelést 
– kinek mikor mire volt szük-
sége. Ha emlékeznek erre, ak-
kor biztosan jókor érkezett. Ha 
arra emlékeznek, amit egy-egy 
órán hallottak, láttak, tanultak, 
ha most abból élnek, amit itt ta-
nultak, akkor erre az útravaló-
ra volt szükségük. Az itt taní-
tó kollégák a megmondhatói, 
hogy a kötelezően átadandó tu-
dás mellett, mi mindennel gaz-
dagították tanítványaikat, az is-
kolát és biztos vagyok benne, 
hogy egymást is az évek során.”

Ezen az estén mindannyi-
an gazdagodtunk, hiszen a gá-
lán szereplő gyerekek és felké-
szítő tanáraik szívvel-lélekkel 
készültek arra, hogy megmu-

tassák mindazt a csodát, ami 
a szürke hétköznapokat színe-
sebbé teszi.

A felemelő pillanatokkal 
kezdődő megemlékezéssorozat 
pénteken osztályprogramok-
kal folytatódott. Voltak, akik 
a Füvészkertben jártak, mások 
erdei iskolai programon vettek 
részt Királyréten. A kirándulá-
sok egy részét ugyan elmosta az 
eső, de az osztályfőnökök játé-
kos közösségépítő feladatokkal 
kárpótolták a nebulókat. A di-
ákok totót töltöttek ki Fazekas 
Mihályról, fűszernövényekkel 
ismerkedtek, társasjátékoztak, 
sportoltak. Az aulában Hor-
váth Ferenc, Európa-bajnoksá-
got nyert dunakeszi galambász 
bemutatóját nézték meg az alsó 
tagozatos gyerekek.

A Fazekas-napokon az is-
kola tanulói és pedagógu-
sai igazán megható, színes és 
élménygazdag programokkal 
tisztelegtek a névadó emléke 
előtt.

Balogh Edit

FAZEKAS-NAPOK

2023. MÁRCIUS 4.  
Forgács Imre és Fehér Mónika 

2023. MÁRCIUS 11.  
Wirth Gábor és Haering Krisztina Katalin

                                  Kovács Lajos és dr. Polgár Mariann
2023. MÁRCIUS 16. 

Tóth Dániel és Jankó-Brezovay Alexandra
                                 Cséffán Norbert Tibor és Bors Tímea

2023. ÁPRILIS 13.  
Gulyás Ádám és Gudor Orsolya

2023. MÁJUS 4.  
Csiki Norbert József és Szente Alexandra Noémi

2023. MÁJUS 18.  
Kuti Krisztián és Nagy Éva

                               Havas Gábor és Kökényesi Eszter 

Házasságot 
kötöttek

A Fazekas-díjat 
idén Bánki Teréz 
tanárnő vehette át 
Papné Szalai Csilla 
intézményvezetőtől
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Dunakeszi szemmel

Farkas Imre rendőr ezredes: 

- Kapitány úr, a statisztikai ada-
tok, a felderített bűncselekmények 
ismeretében milyen képet mutat a 
főváros szomszédságában elterülő 
Dunakeszi közbiztonsági helyzete?

- Köszönöm szépen a lehetőséget. 
Mint az éves beszámolóban is hang-
súlyoztam, a béke szigetének tűnik 
ez a régió. Budapesthez és az agglo-
merációhoz viszonyítva, vagyon el-
leni bűncselekmények, betöréses lo-
pások számában is a megyei átlag 
alatti elkövetést tapasztalunk. Or-
szágos hírértékű, vagy nagyobb vo-
lumenű ügyek nem is fordulnak elő. 
Kollégáimmal úgy ítéljük meg, hogy 
a közbiztonság kifejezetten jó irány-
ba mozdult el az elmúlt években. Bí-
zunk benne, hogy ez békés közeg 
fenn is fog maradni.

- Ezt a mondhatni már „majdnem 
idilli állapotot” minek köszönhet-
jük? A rendőrség bűnmegelőző, fel-
derítő tevékenységének, illetve a la-
kosság összetételének? Azért, ahogy 
Ön is utalt rá, vannak itt bűncselek-
mények. Ezekből milyen trend ol-
vasható ki? 

- Természetesen bűncselekmények 
vannak, lesznek, voltak is, és orszá-
gosan megállt az a tendencia, amit 
már évek óta tapasztaltunk, hogy 
egyre kevesebb-kevesebb-kevesebb 
bűncselekmény lesz. Szerencsére 
ezek nem kirívó, erőszakos, nem a 
közbiztonságot napi szinten befolyá-
soló bűncselekmények, hanem in-

kább olyan csalások, a gazdasági, a 
banki szférában vagy a kibertérben, 
amik egy-egy személyt érintenek, 
sokszor meggondolatlanságból, sok-
szor naivitásukból kifolyólag. Ezeket 
a lakosság nem is mindig észleli. A 
vagyon elleni bűncselekmények hát-
térbe szorultak az elmúlt években. 
Ha mégis ilyen jellegű bejelentés ér-
kezik, az többnyire bolti lopásra vo-
natkozik.

- A bolti lopások az emberek szo-
ciális helyzetéből adódnak?

- Szeretném kihangsúlyozni, hogy 
bolti lopások előfordulnak, de nem 
jellemzőek az itt élőkre. Bármilyen 
jómódú is a lakosság összetétele, eb-
ben a térségben is vannak rosszabb 
körülmények között, nehezebb élet-
helyzetben élők, akik esetleg rá van-
nak kényszerülve, több gyermek, 
családi problémák miatt. De a felde-
rítésekből látszik, hogy itt, a bevásár-
lóközpontokban elkövetett lopáso-
kat zömében nem a helyiek követik 
el. Nagyon kevés esetben kell intéz-
kednünk dunakeszi állampolgárral 
szemben. Dunakeszi az ipari park-
nak köszönhetően mondhatni egy 
gyűjtő, Budapestről, de a térségből is 
ide jönnek vásárolni. Az elkövetők is 
inkább a térségből érkeznek.

- Ebből is adódik a kérdés, hogy 
milyen a rendőrkapitányság szemé-
lyi, technikai, műszaki adottsága, 
hiszen 4 település (Dunakeszi-Göd-
Fót-Csomád) tartozik a felügyele-
tük alá. Hogyan tudják az itt élők, 

több mint százezer embernek a köz-
biztonságát garantálni?

- A Dunakeszi Rendőrkapitány-
ság egy jó helyzetben lévő szervezet. 
Mind a megye, mind a város az el-
múlt években komoly összegből fel-
újította, modernizálta a rendőrség 
épületét. A munkakörülmények tö-
kéletesek, megfelelnek a mai kor el-
várásainak, a technikai ellátottsá-
gunk is kimagasló. Az infrastruk-
túra egy dolog, a kollégák, a szemé-
lyi állomány nélkül nem születnének 
ilyen jó eredmények. Minden adott 
ahhoz, hogy ezt a közbiztonsági 
helyzetet hosszabb távon is meg tud-
juk őrizni.

- Közismert, hogy a városi önkor-
mányzattal, személy szerint Dióssi 
Csaba polgármesterrel rendkívül 
korrekt szakmai kapcsolatot ápolt 
az ön elődje, Tóth Csaba rendőr ez-
redes. Az ön és a polgármester úr 
nyilatkozatai arról árulkodnak, 
hogy az együttműködést a korábbi 
színvonalon folytatják. Mit jelent a 
Dunakeszi Rendőrkapitányság szá-
mára ez az együttműködés?

- Nagyon sokat jelent. Én ezt a le-
hetőséget úgymond örököltem elő-
dömtől, Tóth ezredes úrtól. Nagyon 
jó hagyomány heti, kétheti rendsze-
rességgel átbeszélni a rendészet, a 
rendőrség problémáit, a város köz-
biztonsági helyzetét. Így sokkal ha-
marabb tud lépni az önkormányzat 
is, sokkal hamarabb tudja a lakos-
ságot tájékoztatni egyes kialakuló 
problémákról. A mi munkánkat pe-

A lakosság közbiztonságát szolgálja a rendőrkapitányság 
és az önkormányzat intenzív együttműködése is

DUNAKESZIN AZ ÖNKORMÁNYZAT ÉS A VÁROSI RENDŐRKAPITÁNYSÁG VEZETŐJE HETI RENDSZERESSÉGGEL KONZULTÁL AZ AKTUÁLIS KÖZBIZTONSÁ-
GI HELYZETRŐL. A LAKOSSÁG TÁJÉKOZTATÁSA ÉRDEKÉBEN AZ ÖNKORMÁNYZAT HONLAPJÁN KÖZZÉTESZIK A RENDŐRSÉGI HÍREKET, ISMERTETIK A 
FELDERÍTETT ÜGYEKET, A FOLYAMATBAN LÉVŐ INTÉZKEDÉSEKET. MINDKÉT TESTÜLET KIEMELTEN KEZELI A LAKOSSÁG KÖZBIZTONSÁGÁT ÉS HITELES 
TÁJÉKOZTATÁSÁT, MELYRE JÓ PÉLDA AZ IS, HOGY DIÓSSI CSABA POLGÁRMESTER ÉS FARKAS IMRE RENDŐR EZREDES, DUNAKESZI RENDŐRKAPITÁNYA 
KÖZÖS INTERJÚBAN NYILATKOZOTT A DUNAKESZI POLGÁRNAK. 
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- válaszol a polgármester

Farkas Imre városi 
rendőrkapitány 
és Dióssi Csaba 
polgármester 

dig segíti, hogy az önkormányzaton 
keresztül kapunk olyan lakossági jel-
zéseket, amelyekkel esetleg bennün-
ket még nem keresnének. Az ered-
mények, a jó közbiztonsági helyzet 
nagyrészt annak is köszönhető, hogy 
érezzük a támogatást, tudjuk, hogy 
számíthatunk az önkormányzatra.

Dióssi Csaba polgármester:

- Polgármester úr a Dunakeszi 
Polgár májusi számában azt nyilat-
kozta, hogy szerencsés település va-
gyunk, hiszen minimális a bűncse-
lekmények száma, ha elkövetnek 
valamit, az is egy dísztárcsa vagy 
katalizátor lopás. Ennyire jó a köz-
biztonsági helyzet Dunakeszin, ön 
is így látja polgármester úr?

- Igen, abszolút. Úgy jellemezném, 
hogy inkább apró bosszantó problé-
mák, bűncselekmények vannak. Én 
is kiemelném, hogy míg országos és 
megyei szinten is nőnek a bűncselek-
mények, addig Dunakeszin még idén 
is csökkentek. Azt is tudni kell, hogy 
az elmúlt tíz évben nagyon jelentősen 
csökkentek a bűncselekmények, 2010 
óta kevesebb, mint felére, majdnem 
harmadára. Nyilván ez a folyamat 
egy idő után eléri azt a szintet, ami-
nél már nincs csökkenés. És hogy mi-
lyen alacsony ez a szint, talán jól érzé-
kelhető abból a számból, hogy lakás-
betörésből – ami egy bosszantó dolog 
– összesen öt darab volt tavaly Duna-
keszin, idén meg csak egy.

- Ez köszönhető egyrészt a rend-
őrkapitányság eredményes felde-
rítő, bűnmegelőző munkájának, 
másrészt az önkormányzat rengete-
get áldoz a lakosság biztonsága ér-
dekében, például a kamerarendszer 
kiépítésére. Ez befolyásolhatja az 
eredményességet?

- Ez egy nagyon komplex folyamat. 
Az eredményt megalapozta, hogy az 
elmúlt tíz évben stabilan volt egy ta-
pasztalt rendőrkapitányunk, aki jól 
megszervezte a rendőrkapitánysá-
got. Szerencsére az utódja sokat dol-
gozott vele együtt a korábbi munka-
helyein, így ugyanazt a szellemiséget 

képviseli. Ezt az elmúlt egy évben bi-
zonyította. Sokat számít a lakosság 
összetétele is. Dunakeszi egy polgá-
ri település, egy jó hely. Számít a már 
fent említett technika, amit a megye 
biztosít. Az is fontos eleme a folya-
matnak, hogy Dunakeszin 2010 után 
elindult egy nagyon komoly kamera-
fejlesztési program. Ma már 220 tér-
figyelő-kamera működik a városban 
és nemrég döntött további kamerák 
kihelyezéséről. A bosszantó bűncse-
lekmények zöme a lakótelepen törté-
nik, ezért a plusz 43 kamerából 25-
öt ide telepítünk, további 18 készü-
léket pedig a városi parkolókba. Én 
azt gondolom, hogy egy olyan tele-
pülés, ahol csaknem 300 kamera fi-
gyeli a közterületeket, és polgárőrség 
is dolgozik, az átutazó bűnözők szá-
mára inkább kerülendő terep.

A 43 új kamera mellett a szerve-
rünket is bővítjük, mert a korábbi 
szerver már nem bírta el ezt a kame-
raállományt. Érdekesség, hogy olyan 
kamerákat is telepítünk és olyan 
programot is fogunk használni, 
amely önmagában felismeri, ha vala-
hol tűzesemény van, és leadja a riasz-
tást. A szoftver az illegális hulladék-
lerakást is érzékeli és küldi a jelzést.

- Adódik a kérdés, mit tekint a 
legnagyobb értéknek a rendőrség és 
az önkormányzat együttműködésé-
ben? Ön szerint van-e olyan terület, 
ahol célszerű erősíteni az együttmű-
ködést a bűncselekmények megelő-
zése, felderítése érdekében?

- Az elmúlt 12 évben nagyon jó 
rendszer épült ki az együttműkö-
désben. A kapitány úr nem emlí-
tette, de én azért megemlíteném, 
hogy minden évben a rendőrség-
gel együtt megyünk a nyugdíjas 
klubba, ahol megelőzési tanácsokat 
kapnak az ő célközönségüket érin-
tő veszélyekről, csalásokról. Raj-
tuk keresztül tudjuk tájékoztatni a 
többi nyugdíjast is. Úgy gondolom, 
a megelőzésben, a felderítésben, 
az elriasztásban erősek vagyunk, 
és ezt szeretnénk tartani. Azzal is 
szeretnék eldicsekedni, hogy eddig 
nyolc megyei rendőrnap volt, abból 
négy Dunakeszin. Tudjuk, hogy 
nagy a megye, ennek ellenére na-
gyon kedvelik az itteni rendőrnap 
lehetőséget. A jó együttműködést 
ez is bizonyítja.

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt
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A kérdésre, miként jutott eszé-
be, hogy műsort vezessen, 
Seltenreich József elmondta: 

először Dunakeszi családügyi főta-
nácsnokaként vállalkozott a műsor-
vezetésre, amikor a Házasság hete 
alkalmából közösen a helyi televízi-
óval készítettek beszélgetést egy rég-
óta együtt élő házaspárral. A beszél-
getés sikerén felbuzdulva jött az ötlet 
- a tévésekkel közösen –, hogy meg-
valósíthassa egy régi álmát. 

„Harminc éve vagyok önkor-
mányzati képviselő, látom a város 
hogyan fejlődött az elmúlt évtize-
dekben, és ismerem azokat az embe-
reket is, akik ezt a települést olyanná 
tették, amilyennek mi látjuk ma. Ezt 
szerettem volna egy kicsit a jövőnek, 
meg a jelennek is megörökíteni, mert 
szerintem nagyon fontos, hogy meg-
ismerjék az emberek azokat a Du-
nakeszin élő meghatározó, értékadó 
személyeket, akiknek a véleménye, 
az élete példát mutathat, akár segít-
het a mindennapi életünkben eliga-
zodni. Az álmom találkozott a lehe-
tőségekkel, és akkor beszéltük meg, 
hogy csináljunk egy sorozatot, Ran-
devú a teraszon címmel a Telekeszi 
TV  műsorában a Napteraszon be-
szélgetünk az aktuális vendéggel.”

A sorozat első részében Szakáll 
Lászlóné Lujzi néni, a Bárdos isko-
la korábbi igazgatója, a helytörténe-
ti gyűjtemény létrehozója volt a ven-
dég,  a másodikban Varga Tiborral, 
a Dunakeszi Radnóti Miklós Gim-
názium nyugalmazott igazgatójával, 
mindketten meghatározó személyi-
ségei Dunakeszi életének. 

„A műsor vendégének kiválasztá-
sában elsősorban én döntök, de ter-
mészetesen meghallgatom a taná-
csokat, megbeszélem a tévésekkel, 

a hivatalban is azokkal, akiknek a 
véleményét mértékadónak tartom, 
és szívesen veszem, hogyha ötlete-
ket adnak a nézők, hogy kire lenné-
nek kíváncsiak. Nekem van elkép-
zelésem arról, hogy kik azok az em-
berek - és most úgy érzem, már 30 
év képviselői tapasztalata, és közel 
hatvan évnek a dunakeszi tapaszta-
lata mondatja velem – akiket ki tu-
dok választani. Az első tízet bizto-
san, de tudom, hogy hosszú ideig 
folytatható sorozat lesz, hiszen na-
gyon sok olyan embert meg lehet 
mutatni itt a városban, aki értéket 
teremt, és akinek a mondanivalója, 
az életútja, a véleménye érdekes le-
het az embereknek. Ez is egy fontos 
szempont, hogy nézhető, fogyaszt-
ható legyen a műsor.”

Seltenreich Józseffel beszélgetve 
felmerült a kérdés, hogy a meghívott 
vendégek kiválasztásánál befolyásol-
ja-e, hogy helyi politikusként készíti 
a műsort. Mint mondja, ez egy valós 
probléma, ő is elgondolkodott rajta, 
de nem a politikai szempontok alap-
ján választja ki beszélgető partnereit. 

„Biztos benne van a személyisé-
gem és az értékrendem természete-
sen a döntésekben, amiket megho-
zok, de úgy gondolom, az évtizedek 
munkája megmutatta, hogy kik azok 
az emberek, és én itt nemcsak jobb-
oldali emberekről van szó, akik ki-
emelkedőt alkottak, megbecsült em-
berek. Nemcsak az én politikai ol-
dalamról lévő embereket ismerek a 
városban és ismerem a tevékenysé-
güket, az értékteremtő munkájukat, 
hanem úgy gondolom, hogy teljes 
Dunakeszinek. Talán önkormányza-
ti képviselőként mondhatom is nyu-
godtan, hogy itt nem is a politika a 
legfontosabb az önkormányzati kép-

viselőségben, hiszen a politikai ho-
vatartozás az egy dolog. Én azt gon-
dolom, hogy Dunakeszin képviselő-
nek lenni leginkább dunakesziséget 
jelent és nem pártpolitikai hovatar-
tozást. Itt helyben inkább a városnak 
a lokálpatrióta részét érzem erőtel-
jesebbnek, és a képviselői munkám-
ban is ezt próbálom kidomboríta-
ni, a riportokban is erre próbálom a 
hangsúlyt helyezni.” 

Seltenreich József nemcsak ön-
kormányzati képviselőként, hanem 
elsősorban sportigazgatóként is-
mert a városban. Mint megtudtuk 
tőle, 15 évig pedagógusként is dol-
gozott, tehát a pedagógus körökben 
jól ismerik, az első két vendége is 
pedagógus volt. 

„Erre oda is kell figyelnem, hogy 
ne ezen a soron menjek végig, tehát 
igyekszem az elkövetkezendő idők-
ben az összes lehetőségét a város-
nak kihasználni. Ebben egy jó sor-
vezetőm a kitüntetettek listája, na-
gyon sok területnek a jeles képviselői 
benne vannak. Akár orvosok, akár a 
média szereplői, akár a műszaki te-
rületekről jövő emberek - akik a vá-
rosban sokat tettek -, lesznek még re-
ményeim szerint a vendégeim. Ez a 
csoport inkább már az idősebb gene-
rációhoz tartozik, de szeretnék majd 
néhány fiatalt is behívni a stúdióba, 
akik ma végeznek hasznos, aktív te-
vékenységet” – mondta beszélgeté-
sünk végén Seltenreich József.

A Randevú a Napteraszon című 
műsort két-három hetente láthatják 
a Telekeszi Tv nézői. A félórás mű-
sornak készül egy rövidített, 3 per-
ces változata is, melyet a Facebookon 
lehet megtekinteni.

(B. Szentmártoni)

RANDEVÚ A NAPTERASZON CÍMMEL 
A KÖZELMÚLTBAN A TELEKESZI 
TV-N INDULT ÚJ MŰSOR, AMELYET 
SELTENREICH JÓZSEF, DUNAKESZI VÁROS 
SPORTIGAZGATÓSÁGÁNAK VEZETŐJE, 
ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐ, DUNAKESZI 
CSALÁDÜGYI FŐTANÁCSNOKA VEZET. 
A MŰSORBAN OLYAN EMBEREKET 
SZÓLALTAT MEG, AKIK MINDENNAPI 
TEVÉKENYSÉGÜKKEL KIÉRDEMELTÉK 
A VÁROSLAKÓK TISZTELETÉT, PÉLDÁT 
MUTATNAK, ÉRTÉKET TEREMTENEK.

Dunakeszin képviselőnek lenni leginkább dunakesziséget jelent 

Beszélgetés a Randevú a Napteraszon 
műsorvezetőjével

Ezúttal Varga Tibor volt 
Seltenreich József vendége
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Farmer utánfutók (1982)

A 
Tangazdaság első másfél évTizedére a szántóföl-
di növénytermesztés volt a jellemző. Az 1960-
as évek közepétől azután a gyümölcstermelés 
szerepe is megnőtt, különösen, amikor Szob és 

Sződliget környékén gyümölcsösöket, szőlőst csatoltak 
hozzá. 1970-ben az Ipoly-völgyi Állami Gazdaság is az 
AÁTG részévé vált, de voltak területei Vácon, Drégelypa-
lánkon és Erdőkertesen is. Elsősorban gabonát, kukori-
cát, cukorrépát, burgonyát és napraforgót termesztettek, 
foglalkoztak azonban erdő-, rét- és legelőgazdálkodással, 
szőlő-, zöldség- és gyümölcstermesztéssel is. 

Az 1960-as évek második felében a szarvasmarhatar-
tás – ezzel együtt a tejtermelés – is mind fontosabbá vált. 
Színvonalának és a tenyésztés körülményeinek javítására 
1972-re elkészült egy tömbösített tehenészeti telep. A 412 
tehén befogadására emelt épület mellett zárt fejőház, bor-
júkifutó, tehénkarám és tejkezelő is létesült, sőt, az álla-
tok ellátását biztosítandó, három, 27 méter magas és 1200 
köbméter kapacitású toronysilót is emeltek. Szerződtek 
a Fővárosi Tejipari Vállalattal, Alagról szállították az is-
kolatejet a budapesti diákoknak. A tehenek mellett lovat, 
sertést és juhot is tartottak.

Ahogyan az országban másutt is, eleinte csak a belső 
javítások elvégzésére tartottak fenn műhelyeket. Később 
ezek terjeszkedni kezdtek, majd 1981-ben – Szuperszolg 
néven – közös gazdasági társaságot hoztak létre a herná-
di Március 15. téesszel, amelynek telephelyei Dunakeszi 
alagi részén és Rákospalotán voltak. Érdekes találmányuk 
a Superaquának nevezett termék, amelynek alkalmazásá-
val a csatornahálózatot vegyszeres úton, az útburkolat fel-
bontása nélkül is javítani lehetett. A terméket még Nagy-
Britanniába is szállították. 

1979-ben az AÁTG utánfutók gyártásába kezdett. Az 
elsősorban áruszállításra gyártott Farmer utánfutó hamar 
népszerűvé vált a magyar vásárlók körében. Évi 600-650 
darabot készítettek, három típusban (normál, ponyvázott, 
speciális), és viszonylag drágán, 36.500 forintért kínálták. 
Az igények kielégítését követően az utánfutópiac hanyat-
lani kezdett, így 1985-ben beszüntették a Farmer gyártá-
sát. 1983-tól Farmer Família márkanév alatt lakókocsikat 
is készítettek. 

1986-ban Tihanyban, egy konzorcium tagjaként, tu-
risztikai centrum kiépítésébe kezdtek. Készült egy 150 
állásos hajókikötő, halászcsárda, borozó, apartmanok, 
cukrászda, odébb péküzem, söröző, pavilonokat telepí-
tettek az üzletsoron. 1990-re a komplexum készen állt, 
– a saját tőkéhez felvett hitelekkel együtt – összesen kö-
rülbelül 500 millió forintért. A beruházás mégsem lett 
sikeres, mert a rendszerváltást követően megváltozott a 
gazdasági helyzet. Bár 1992 elején még úgy tűnt, ered-
ményes évet zárnak majd, áprilisban már tudták, adós-
ságállományuk (nagyrészt a tihanyi beruházás miatt) 
elérte a 700 millió forintot: az AÁTG-t csődeljárás alá 
vonták. A korábban 800-1000 fő között mozgó dolgozói 
létszám több mint 50%-kal csökkent (kb. 400 fő), a bé-
rek kifizetése, továbbá az állatállomány ellátása akado-
zott. A kárpótlási igények az AÁTG 750 hektárnyi terü-
letét érintették. 1993-ban az Alagi Állami Tangazdaság 
kalapács alá került, egy belga–magyar cég, az Eurotrust 
Consult Kft. vásárolta meg.

Dr. Kerekes Dóra
gyűjteményvezető

Révész István Helytörténeti Gyűjtemény

Az Alagi Állami Tangazdaság
75 ÉVE, 1948-BAN, A KORÁBBAN A MAGYAR LOVAREGYLET 
BIRTOKÁBAN ÁLLÓ, 80,5 HEKTÁR NAGYSÁGÚ ALAGI-MAJOR 
ÁLLAMOSÍTÁSÁVAL JÖTT LÉTRE AZ ALAGI ÁLLAMI TANGAZDASÁG 
(AÁTG). A KÖVETKEZŐ ÉVTIZEDEKBEN NEM TÚL JÓ MINŐSÉGŰ 
TERMŐFÖLDTERÜLETE EGYRE NŐTT, SOK KÖRNYÉKBELI ÉS 
TÁVOLABB FEKVŐ TELEPÜLÉS FÖLDJEIT CSATOLTAK HOZZÁ. 
LEGSIKERESEBB IDŐSZAKA AZ 1970-ES ÉS 1980-AS ÉVEKRE ESETT, 
NAGYSÁGA EKKOR 5860 HEKTÁR, KITERJEDÉSE ÉSZAK-DÉLI 
IRÁNYBAN 98 KM VOLT.
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A tehenészet toronysilói (1972)

Superaqua a csatornahálózatban (1988)
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GYEREKEK NYELVÉN…
A „DUNÁN INNEN…” CÍMŰ ANTOLÓGIA JÚNIUSBAN BEMUTATOTT SZERZŐI PETŐNÉ HERMAN NOÉMI ÉS KOVÁTS-SZŐCS VIOLA. NOÉMI VERSEKET, 
MESÉKET ÉS ISKOLÁHOZ KAPCSOLÓDÓ TÖRTÉNETEKET ÍR, MŰVEIT AZ UTÓBBI IDŐBEN ILLUSZTRÁLJA IS. VIOLA MÉG TANUL, MÁR KISISKOLÁS 
KORA ÓTA FOGLALKOZIK ÍRÁSSAL, KÖLTÉSZETTEL, DE JUDÓZIK, HORGOL, DOBOL, ÉS SZÍVESEN RAJZOL IS.

Béres Magdi: P. Herman Noémi a 
Bárdos Lajos Általános Iskola igaz-
gatóhelyettese, gyerekek között tölti 
élete nagy részét. Mikor kezdtél el 
írni, és mi indított el ezen az úton?  

P.Herman Noémi: Iskolásként 
is nagyon szerettem az irodalmat, 
a verselemzést. Első fiam születése 
után az anyává válás hozta felszínre, 
hogy gyermeknek szóló verseket, me-
séket írjak. Később a felnőttekhez is 
tudtam szólni a rímeken keresztül, s 
megszülettek a komolyabb hangvé-
telű verseim. Az ihlet hullámokban 
talált meg, tehát nem vagyok „igazi” 
tollforgató. Volt, hogy évekig elné-
multam. Lekötött a munka, a család. 
De valahogy mindig újraéledt a len-
dület és születtek alkotások. 

B.M.: Az antológiába gyermekver-
sek kerültek, melyeket illusztráltál 
is. Vannak-e a verseken kívül más-
féle írásaid? Milyen további terveid 
vannak?

P.H.N.: Ezeket az egyszerű rajzo-
kat a bennem élő gyermek készítette. 
Eredetileg egy szövegértést fejlesztő 
munkafüzetet terveztem 19 verssel, 
melyekhez 4-5 különböző versfeldol-
gozó feladat kapcsolódik. A versek-
hez rajzrészletek készültek, így a teljes 
kép a gyermek fantáziájára van bízva. 
A lírán kívül prózával is foglalkozom. 
Jelenleg egy elsős kisfiú iskolai életét 
bemutató könyvön dolgozom, amit 
saját osztályaimban történt vicces 
események és gyermeki félrehallások 
színesítenek. Ezekhez grafikákat ké-
szítek, amit nagyon élvezek.

B.M.: Milyen érzés volt, amikor az 
antológiát a kezedbe vetted? Szeret-
nél-e a 2024-es válogatásban is jelen 
lenni?

P.H.N.: 1997-ben az akkor még a 
Kölcsey Városi Könyvtár által kiírt 
irodalmi pályázaton két kategóriában 
az I. és III. díj elnyerése, valamint a 
pályamunkákból megjelent Szél fúj 
szívemben c. antológia és saját ver-
seskötetem kézhezvétele természete-
sen örömmel töltött el. De valahogy 
nem éreztem – dacára annak, hogy 
a környezetem elismerte –, hogy ez 
akkora teljesítmény lenne. Aztán az 
idő múlásával az ember elkezdi job-
ban értékelni azt, amit elér. Úgyhogy 
kíváncsian várom, hogy a 2024-es vá-
logatáshoz milyen tematika mentén 
lehet majd kapcsolódni.

B.M.: Kováts-Szőcs Viola a legfi-
atalabb az antológia szerzői közül. 
Milyen érzés volt részese lenni ennek 
a válogatásnak?

Kováts-Szőcs Viola: Megtisztelő 
érzés volt egy ilyen projektben részt 
venni, s lehetőséget kapni, hogy 
ilyen sok emberrel megoszthattam 
az írással kapcsolatos szeretetemet. 
Nagyobb öröm nincs annál, mint 
mikor hozzám hasonló emberek-
kel dolgozva egy ilyen csoda kerül 
ki a kezünk alól. Mostanában is él-
vezettel olvasgatom az antológiá-
ban résztvevő többi szerző írásait. 

B.M.: Testvéreiddel együtt sok 
mindennel foglalkoztok. Hatással 
voltak, vannak rád? Mennyire tud a 
saját egyéniséged kibontakozni? Me-
lyik az a terület, amely a legjobban 
érdekel?

K.Sz.V.: Mindannyian sokat ha-
tunk egymásra, mind alkotói, mind 
személyiségi jelleggel, de ennek el-
lenére úgy érzem, ebben a sok min-
denben megtaláltam magamat. Bár 
választani nem tudnék közöttük, hisz 
mind az írás, a judo, a zene, a rajz, 
vagy akár a horgolás ugyanúgy hoz-
zám tartozik, a történeteimre legin-
kább a judo és az ütőhangszer, illetve 
ezekhez kapcsolódó álmaim vannak 
hatással.

B.M.: Milyen további terveid van-
nak? Szeretnél-e a 2024-es váloga-
tásban is jelen lenni?

K.Sz.V.: Jelenleg egy hosszabb re-
gényemet írom, de a novellák még 
mindig ugyanúgy vonzanak, ahogy 
az ötletek folyamatosan jönnek belő-
lem. Közben a zenében ütőhangszer-
ből a művészeti alapvizsgára készü-
lök, és a horgolásban is kapok olyan 
megrendeléseket, amelyek megdol-
goztatják kreativitásomat, mint pél-
dául a kacsacsőrű emlős vagy polip. 
Elképesztő érzés volt a kezembe ven-
ni egy nyomtatott könyvet, amiben 
sok másik nagyszerű író mellett az 
én nevem, művem is szerepel és szá-
momra lenne megtiszteltetés, ha ezt 
valamikor újra érezhetném.

A szerzők alkotásai a „Dunán 
innen…” antológiában olvasható-
ak, melyet a Kölcsey Ferenc Városi 
Könyvtárban és a VOKE Művelődési 
Központban lehet megvásárolni. 

Béres Magdi

Petőné 
Herman Noémi

Kováts-Szőcs Viola

„Legyetek büszkék arra, akik vagytok, 
és soha ne kételkedjetek magatokban!”

(Glinda, a jó boszorkány)
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2023. május 25-én és 26-án mutatták be a 
VOKE Művelődési Központban az Óz, a nagy 
varázsló című zenés mesejátékot a Dunakeszi 
Bárdos Lajos Általános Iskola színjátszós és 
zenetagozatos növendékei. A címszerepet 
az iskola egykori zenetagozat vezetője, 
Altsach Gergely játszotta, aki jelenleg a 
Fővárosi Operett Színház művésze. A darab 
érdekessége, hogy a negyven gyermek 
mellett az iskola néhány vállalkozó szellemű 
pedagógusa is színpadra állt.

Városunk önkormányzatának 
meghívására a családok in-
gyenesen nézhették meg a 

csütörtök esti előadást, mely Nyíri 
Márton alpolgármester megszívle-
lendő gondolataival kezdődött: „Ma 
este a lehető legjobb helyre jöttek, 
jöttetek, hiszen az egyik legszebb 
mesét nézhetitek meg. Minden me-
sének van tanulsága. Ennek a mesé-
nek az egyik az, hogy együtt mindig 
többre megyünk, mint egyedül. Az 
is tanulság, hogy senki nem tökéle-
tes, ugyanakkor mindenkiből ki le-
het hozni a megfelelő adottságokat.” 

Ezt követően Hoványné Martikán 
Erika, a színjátszó csoport vezetője, 
a darab rendezője és forgatókönyvé-
nek írója köszöntötte a nézőket. Be-
vezetőjében büszkén beszélt a gye-
rekek hozzáállásáról, akik olyan lel-
kesen, őszinte átéléssel játszottak az 
öt előadás alatt, hogy ez felnőtt, ta-
pasztalt színészeknek is óriási telje-
sítmény lenne.

„Minden bemutató mögött egy 
nagy csapat áll, nélkülük nincsen si-
ker, tartja a színházi és filmes szak-
ma. Pontosan így van ez a mi ese-
tünkben is” – folytatta a rendező, 
majd köszönetet mondott a támoga-
tóknak, akik nélkül az öt bemutató 
nem jöhetett volna létre. Elsőként a 
városvezetésnek, majd Csoma Atti-
lának, a VOKE József Attila Műve-
lődési Központ vezetőjének és mun-
katársainak. Ezt követően közvet-
len segítőinek: Márkus Erzsébetnek 
és Pohl Istvánnak a dalok betanítá-
sáért, Gyúró Tamásnak a rendkívül 
látványos koreográfia megálmodá-
sáért, megtanításáért. Vörös István-
nak, Praszna Józsefnek, Malya Ba-
lázsnak és Halász Gábornak a tech-
nikai háttér igényes, színvonalas 
összeállításáért és biztosításáért. Há-
láját fejezte ki a jelmezek tervezésé-
ért és elkészítésükért Verebes Ani-
kó szülőnek és a Nyugdíjas Kirándu-
ló Klub lelkes segítőinek, valamint a 
hagyományos díszletelemekért Filyó 
Gábornak, Filyó Györgynek és az is-
kola karbantartóinak. Majd így foly-
tatta: „Nagy boldogság számunk-
ra, hogy Andrés Mariano Ortega és 
Erős Ervin zeneszerző csodálatos 
dalait volt lehetőségünk beépíteni az 
előadásunkba Zalán Tibor dalszöve-
geivel.”

A pénteki bemutatón nagy szere-
tettel üdvözölték a nézőtéren Erős 
Ervin zeneszerzőt, aki személyes je-
lenlétével tisztelte meg az előadást. 

„Vajon mitől aktuális ez a több, 
mint 100 éve megírt történet?” – tet-
te fel a kérdést a színjátszók vezető-
je. „Mert minden korban és minden 
korosztálynak fontos üzenetet fogal-
maz meg, miszerint, gyakran észre 
sem vesszük, hogy mindazt, amit ke-
resünk, hiányolunk magunkban, az 
bennünk van, csak el kellene hinni.”

S valóban. A színpadra lépő gyer-
mekek példát mutattak nekünk, fel-
nőtteknek. Példát kitartásból, szor-
galomból, lelkesedésből, elhivatott-
ságból. Mindannyian hittek abban, 
hogy valódi színészek. Fergeteges 
táncjelenetek, kristálytiszta ének-
hangok, virtuóz játék. Ez jellemezte 
őket. Hittek magukban, az őket taní-
tó, segítő felnőttekben, s ez óriási si-
kerre vitte a darabot, melyre október 
óta, heti 3-4 alkalommal próbáltak.

Záró gondolatként Hoványné 
Martikán Erikát idézném: „Elké-
pesztően nagy munka egy ilyen pró-
bafolyamat, megterhelő gyereknek, 
felnőttnek egyaránt, de nem áldoz-
nánk annyi időt és energiát rá, ha 
nem gondolnánk úgy, hogy megéri. 
Szépen lassan a próbák során meg-
érik a karakter, a gyerekek elkezdik 
élvezni a folyamatot, belehelyezked-
nek a szerepekbe. Azokat a csillogó 
szemeket érdemes nézni, nemcsak 
az előadáson, hanem a próbákon is. 
Mindannyiunknak meghatározó, 
semmihez sem hasonlítható élményt 
ad a színjátszás. Én ebben hiszek már 
több mint 20 éve.”  

Balogh Edit

NE ADD FEL AZ ÁLMAIDAT!
„Legyetek büszkék arra, akik vagytok, 
és soha ne kételkedjetek magatokban!”

(Glinda, a jó boszorkány)
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Hátsó sor balról jobbra: 
Horváth Lili, Lőrincz László, Szőke Janka, 
Lőrincz -Rainiss Regina Piroska

Első sor balról jobbra: 
Kocsis Zsófia, Pèk Auróra, Dósa Viktória, 
Lőrincz -Rainiss Lia Gizella, Bóka Anna 
Sára, Kókai Dorka

A testnevelő tanár számára – aki fia-
tal játékosként a BVSC és az Újpest 
kötelékben pallérozódott, felhúz-

hatta a magára a korosztályos válogatott 
címeres mezét, meghívást kapott az olim-
piai válogatott keretében, felnőttként ját-
szott az NBI-es Diósgyőr csapatában, éve-
ken át ő vezette a góllövőlistát az NB III-as 
Dunakeszi színeiben. Így mi sem volt ter-
mészetesebb számára, hogy a világszer-
te egyre népszerűbb női labdarúgást az ő 
iskolájukban is meghonosítsa. A szakmai 
tudás, az elszántság, rengeteg gyakorlás, a 
lányok ambíciója meghozta a sikert, ami-
re bizonyság a diákolimpiákon elért kima-
gasló eredmények. 

- Rengeteg edzéssel, számos szabadrú-
gás-variációval, a támadás és a védekezés 
különböző változatainak gyakorlásával, 
nagyon sok edzőmérkőzéssel készültünk 
az idei országos megmérettetésre. Az ered-
ményesen szereplő csapat kialakítása érde-
kében – a bajnokságban szereplő lányaim 
mellett – igyekeztem minél több lánnyal 
megszerettetni a labdarúgást, hogy a leg-
jobb összeállításban léphessünk pályára a 
diákolimpia mérkőzésein – ismertette Lő-
rincz László, aki elmondta: szerencsére új 
szelek fújdogálnak, világszerte egyre nép-
szerűbb a női labdarúgás, ami érzékelhető 
a mi szintünkön is. 

- Örömmel mondhatom, hogy hazánk-
ban is egyre több klubnak van női labda-
rúgócsapata, ami jó hatással van a fiatal lá-
nyokra is, akik között – talán sokan nem is 
gondolnák – rengeteg tehetség van. Jó ala-
pot kapnak a különböző sportágak – ké-
zilabda, kosárlabda, atlétika – rendsze-
res művelése révén, kiváló a labdaérzékük. 
Ezt tapasztalom a városban sportoló fiata-
lok körében is. Mint mondtam, a sikerhez 
vezető út nem volt egyszerű, mert a csa-
pat alapemberei mellé meg kellett talál-
nom, vagy inkább úgy fogalmaznék, hogy 
meg kellett győzni például az atletizáló, fu-
tásban országos szinten is kiválót teljesítő 
lányt, hogy vegyen részt a leány labdarú-
gócsapatunk közös felkészülésében. Örü-
lök, hogy Bóka Anna Sára vállalta és így ő 
is hozzájárult a csapat országos sikeréhez, 
hiszen remek a koncentráló képessége és a 
gyorsasága.   

A lányok szorgalmára és tehetségé-
re utalva Lőrincz László elmondta, hogy 
a formába hozás időszakában nagyon sok 
edzőmérkőzést játszottak az iskola 7. osz-
tályos fiúcsapata ellen, és többségében 
ezek az összecsapások a lányok győzelmé-
vel végződött.

A Fazekas leánycsapata az egyenes ági 
mérkőzéseket magabiztosan nyerte, de a 
döntőre egy kicsit elfáradtak és így „csak” 

az ezüstérmet tudták megszerezni, amire 
mindannyian nagyon büszkék. Az orszá-
gos siker mellett a sportszakmai sikerük 
értékét az is emeli, hogy a legyőzött csapa-
tok között nem egy volt, amelynek gerin-
cét a nemzeti bajnokságban szereplő klu-
bok játékosai alkották.

A csapat edzőjének lánya, Lőrincz-
Rainiss Lia Gizella szinte az utolsó pil-
lanatig versenyben volt az olimpia gólki-
rálynői és a legjobb játékosa címéért, ám 
a végén a diákolimpia győztes felcsúti csa-
pat játékosáé lett a babér, akikkel szem-
ben a dunakeszi lányok alulmaradtak a fi-
náléban.  

- Nagyon büszke vagyok a lányokra, 
akik mindent megtettek a sikerért, maxi-
málisan végrehajtották az edzői utasításo-
kat, nemes küzdelemben maradtak alul a 
diákolimpia döntőjében – értékelt Lőrincz 
László, aki szerint szép jövő előtt áll a női 
labdarúgás Magyarországon is, ami inspi-
ráló hatással lesz a dunakeszi iskolákban 
tanuló, sportoló lányokra is. – Bízom ben-
ne, hogy a következő diákolimpián a do-
bogón egy fokkal megint feljebb lépünk, 
sikerül elhódítani a győztest megillető ku-
pát – hangzottak Lőrincz László testnevelő 
tanár optimista szavai.

Vetési Imre

A TAVALYI BRONZÉREM UTÁN IDÉN EGYET FELJEBB LÉPVE A DOBOGÓN, EZÜSTÉRMET NYERT A DUNAKESZI FAZEKAS MIHÁLY NÉMET NYELVOKTATÓ NEMZETISÉGI 
ÁLTALÁNOS ISKOLA LEÁNY LABDARÚGÓCSAPATA AZ ORSZÁGOS DIÁKOLIMPIA DÖNTŐJÉBEN LŐRINCZ LÁSZLÓ TESTNEVELŐ TANÁR ÚR IRÁNYÍTÁSÁVAL.  
A SIKERCSAPAT KÉT ERŐSSÉGE VOLT AZ EGYKORI KIVÁLÓ LABDARÚGÓ, LŐRINCZ LÁSZLÓ KÉT LÁNYA IS, AKIK NAGYPAPÁJUK ÉS ÉDESAPJUK LABDARÚGÓ KARRIERJÉT 
KÖVETVE, EGYKORON MAJD PROFI LABDARÚGÓKÉNT SZERETNÉK BIZONYÍTANI TEHETSÉGÜKET. AZ MTK AKADÉMIA KÖTELÉKÉBEN FUTBALLOZÓ LŐRINCZ LÁNYOK 
MELLETT AZ EZÜSTÉRMES CSAPAT MINDEN JÁTÉKOSÁT A LEGNAGYOBB ELISMERÉS ILLETI – MONDTA A DUNAKESZI POLGÁRNAK NYILATKOZÓ LŐRINCZ LÁSZLÓ.

A Fazekas iskola leány labdarúgócsapata a tavalyi 
bronzérem után idén ezüstérmet nyert a diákolimpián
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Kundlya János felesége és leánya, 
Kundlya Zsófia családja körében 

Sportpályafutása kezdetére így em-
lékszik vissza: „Gimis fiúk vittek le a 
Vasutas pályára 13 éves koromban, az 

ott szerzett tudásommal csapatot alakítot-
tam az 1. számú Általános Iskolában, ahol 
nem volt sem tornatermünk, sem testneve-
lő tanárunk, de volt egy lelkes és a gyereke-
ket szerető tantestületünk. Önerőből edzett 
csapatunkkal eljutottunk a négytusa orszá-
gos döntőjébe a Margitszigeti Úttörő Stadi-
onba, ahol a megnyertük a csapatversenyt, 
magam pedig távolugrásban országos csú-
csot értem el, illetve megnyertem a 60 m-es 
síkfutást is. A jutalmunk kéthetes NDK-
beli, berlini táborozás, illetve ver-
senyzés volt, ahol szintén meg-
nyertem a távolugrást.”

A Testnevelési Főisko-
la elvégzése után – ahol 
előbb középiskolai test-
nevelő tanár, majd ké-
sőbb atlétika szakedző 
képesítést szerzett – a 
Dunakeszi 2. sz. Általá-
nos Iskola és Gimnázium 
testnevelő tanáraként kez-
dett dolgozni 1966 szeptem-
berében.

„Büszke voltam arra, hogy Du-
nakeszin én voltam az első TF-et végzett 
testnevelő tanár, aki a szülőfalujában kezd-
te meg hivatása gyakorlását, akkor még tor-
naterem, sportpálya, sporteszközök nélkül. 
A sportpályák építése, sporteszközök be-
szerzése végig kísérte egész pályafutásomat, 
valamint azt is tudtam, hogy olyan munka-
helyet és közeget kell kialakítanom, ahol a 
gyerekek és én is jól érezzük magunkat.”

A testnevelés órák kezdetben az 54 m2-
es tűzoltószertárban folytak, ahol egy lyu-
kas focilabda, egy elhasznált röplabda és 
egy rossz pumpa képezték a felszerelést, de 
az ifjú tanár lelkesedése pótolta a hiányos-
ságokat. Olyannyira, hogy később Kundlya 
János kezdeményezésére indult be Dunake-
szi-szerte a kosárlabda oktatása is.

Tanári munkájával párhuzamosan a Du-
nakeszi Vasutas SE Atlétikai Szakosztályá-
nak edzője, majd vezetője is volt. Jelentős si-
kereket ért el iskolai és egyesületi szinten is, 
így a Pest megyei válogatott szövetségi ka-
pitányi tisztségére is felkérték, több Euró-
pa-kupa versenyen is dobogós helyezéseket 
szerzett tanítványaival.

1990-től egészen 2008-as nyugdíjba vo-

nulásáig a Radnóti Miklós Gimnázium 
igazgatóhelyettese, és a Sportcsarnok veze-
tője volt. Ekkoriban a Sportcsarnok a ta-
nár úr szervezésének köszönhetően számos 
rendezvénynek adott otthont, többek kö-
zött országos táncversenyeknek, koncertek-
nek, judo- és kickbox bajnokságoknak, vi-
torlásmodellező bemutatónak, sőt még ku-
tyaügyességi versenynek is.

Ifjú sportolóival, tanítványaival a diák-
olimpiákon több sportágban bajnoki címe-
ket és dobogós helyezéseket ért el. Az isko-
lát hajó- és síparkkal, valamint oktatást se-
gítő sporteszközökkel szerelte fel, amelyre 

mindmáig büszkén tekint vissza. 
Szervezésében a tanulók sí-, 

vízi, turisztikai táborokban 
vehettek részt, ez a hagyo-

mány azóta sem szűnt 
meg, kollégái igyekez-
nek ezeket a mostani 
lehetőségek mellett is 
megőrizni.

Mindezek mellett ő 
állította össze a DVSE és 

a Radnóti Miklós Gimná-
zium sportévkönyveit is.
Hivatása kezdetén egyetlen 

igazi tornateremmel sem rendel-
kezett a település, ma már tucatnyi torna-
terem, 120 m-es futófolyosó, valamint há-
rom sportcsarnok segíti az ifjúság fejlődé-
sét, sportolását. Örömmel tölti el, hogy ta-
nítványai folytatják az általa megkezdett 
munkát.

„Azon voltam, hogy a tanítványaim az 
edzéseken és a testnevelés órákon is jól 
érezzék magukat. Fiatal tanárként rájöt-
tem, hogy segíteni jó, és igyekeztem is en-
nek megfelelően élni és dolgozni.

Az 5x9-es tornaszobából és egy lyukas 
focilabdától eljutottam a Dunakeszi Sport-
csarnokig igazgatói székéig, ahol már – töb-
bek között az én munkámnak köszönhető-
en is – már minden gyereknek jutott foci, 
kézi-, kosár- és röplabda is.

Büszke vagyok arra, hogy Dunakeszi is-
koláiban sportpályákat építettem, fákat ül-
tettem, 35 főre síparkot, kenu hajóparkot 
hoztam létre, iskolabuszt szereztem, tanít-
ványaimmal kialakítottam a Radnóti Par-
kot. A Vasutas (Magyarság) pályán lévő 
futófolyosó az én ötletem alapján valósult 
meg a Házgyár és Járműjavító segítségé-
vel. 1972-ben pedig az a megtiszteltetés ért, 

hogy élsportolóként futhattam a müncheni 
olimpiai lánggal.”

A gazdag pályafutást számos kitüntetés, 

elismerés is kísérte: 1974-ben megkapta a 
Kiváló Munkáért kitüntető jelvényt, 1981-
ben miniszteri dicséretben részesült, 1995-
től több alkalommal választották Pest me-
gye év edzőjének, 1998-ban elnyerte a Du-
nakeszi Városért kitüntetés Arany Fo-
kozatát, majd 2003-ban a Radnóti-díjat, 
2004-ben a Magyar Diáksportért kitünte-
tést, 2022-ben pedig Dunakeszi Sportdíját 
vehette át.

A tanár úr és családja mai is Dunakeszin 
él. Fia, János tízszeres magyar és nemzet-
közi bajnok atléta. Lánya, Zsófia – aki szin-
tén sokszoros bajnok, aranyjelvényes atléta 
– a SOTE-n diplomázott testnevelés-egész-
ségtan szakos tanárként, ma már edző, il-
letve a Városi Sportegyesület Dunakeszi 
Cheerleader szakosztályénak vezetője. Fele-
sége nyugdíjba vonulásáig szintén pedagó-
gusként dolgozott. Két unokája van, Léna 
10, Zádor 7 éves.

A tanár úr – aki 2024. januárjában ünnep-
li 80. születésnapját – aktivitása, fiatalos len-
dülete mindmáig kitart. Hobbijai, kedvenc 
sportágai közül a kosárlabdát, az úszást és a 
kerékpározást mindmáig rendszeresen űzi.
 A rovat szerkesztője: 

Solymosi László

KUNDLYA JÁNOS 1944. JANUÁR 15-ÉN SZÜLETETT DUNAKESZIN. DIÁKÉVEI ÓTA SPORTOLT, ATLETIZÁLT. 1958 ÉS 
1963 KÖZÖTT SERDÜLŐ ÉS IFJÚSÁGI ORSZÁGOS BAJNOKSÁGOK GYŐZTESE, HELYEZETTJE, SÍKFUTÁS ÉS TÁVOLUGRÁS 
SPORTÁGAKBAN CSÚCSTARTÓJA VOLT.

KUNDLYA JÁNOS egy életen át 
szolgálta Dunakeszi sportéletétDLS

 DUNAKESZI LEGENDÁS 
SPORTOLÓJA
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A versenyzők 
egy csoportja az 

ünnepélyes megnyitón

SIKERES VOLT A III. DUNAKESZI 
VITORLÁZÓREPÜLŐ BAJNOKSÁG

2023. MÁJUS 26. ÉS JÚNIUS 4.  KÖZÖTT RENDEZTÁÉK  MEG A III. DUNAKESZI VITORLÁZÓREPÜLŐ BAJNOKSÁGOT, MELYNEK  ÜNNEPÉLYES 
MEGNYITÓJÁN NYÍRI MÁRTON ALPOLGÁRMESTER, ZÁMBÓNÉ POLLERMAN JUDIT, A MALÉV AERO CLUB ELNÖKE, VALAMINT PETHŐ KRISZTIÁN, 
AZ ÖNKORMÁNYZAT KÖRZETI KÉPVISELŐJE ÜDVÖZÖLTE A VERSENYZŐKET, A SAJTÓ KÉPVISELŐIT, VALAMINT A MEGHÍVOTTAKAT.

Az ünnepélyes megnyitón, Nyí-
ri Márton alpolgármester egy 
személyes élmény elmesélésével 

mutatta be a repülés varázslatos világát, 
méltatta a sportolók legendás közössé-
gét. “Sokat jártam ki ide gyerekkorom-
ban nagyapámmal, emellett veteránta-
lálkozókra is jártunk. Egyszer egy bá-
csival is találkoztunk, akit nagyon kü-
lönlegesnek találtam, hiszen zárt térben 
is napszemüveget viselt, érdekes szleng-
ben beszélt. Akkor kaptunk tőle egy 
könyvet, amit azóta az egész családunk 
rongyosra olvasott. Pumák földön-égen 
volt a címe. Ez az illető nem volt más, 
mint Tobak Tibor, akinek a neve sokak 

számára ismerősen cseng. Ekkor nyílt 
ablak számomra is a repülők világára. 
Mai napig újra és újra elolvasom ezt a 
könyvet, ami bemutatja, hogy a repülés 
közössége nevel, összetart.”

Az alpolgármester befejezésül jó ver-
senyzést és azt kívánta a pilótáknak, 
hogy a nagyapja révén megismert „ba-
ráti légkört, az összetartó közössé-
get egész életükben tartsák meg, mert 
higgyék el, hogy ez a légkör kisugár-
zik máshova is, olyan közösségekre is, 
akiknek adott esetben a repüléshez köz-
vetlenül nincs is közük, de az önök pél-
dája követésre méltó számukra is.”

Pethő Krisztián, a körzet önkor-
mányzati képviselője lapunknak adott 
nyilatkozatában kiemelte, hogy Du-
nakeszinek két emblematikus helyszí-
ne van, az egykoron Európa-hírű lóver-
senypálya és a repülőtér.

- A repülőtér körzetünk ékköve. A 
hatalmas zöldmezős felület a városi 
rendezvények népszerű helyszíne. Sze-
retnénk, ha a körzetünkben élők kö-
zül minél többen élveznék a hely kiváló 
adottságait, megismerkednének a repü-
léssel az itt működő klubok jóvoltából.

Pethő Krisztián elmondta, hogy a kö-
zelben élő családok többsége a Covid-
járvány idején „fedezte” fel a repülőtér 
kínálta sportolás lehetőségét, a gyerekek 
számára nagy élményt jelent a repülők 
látványa. Mint ahogyan Nyíri Márton 
alpolgármester úr mondta:”Életre szóló 
élményt jelent bepillantani a pilótafül-
kébe, megsimogatni egy kecses vitorlá-
zó repülőt.” Büszke vagyok, hogy Du-
nakeszi ilyen nagyszerű adottságokkal 
rendelkezik, melynek előnyeit remélem 

a versenyzők mellett a lakosság is széles 
körben élvezi – tette hozzá a körzet ön-
kormányzati képviselője.

A kilencnapos, 43 pilóta részvételé-
vel megtartott látványos versenysoro-
zat fővédnöke, Tuzson Bence, Dunake-
szi és térségének országgyűlési képvi-
selője volt, aki az ünnepélyes díjátadón 
kiemelte: Örömmel tölt el, hogy a III. 
Dunakeszi Vitorlázórepülő-bajnokság 
védnökeként ismét testközelből tapasz-
talhattam meg ezt az egyszerre nagy-
szerű és ugyanakkor lenyűgöző sport-
ágat. Nagyon hálás vagyok a szervezők-
nek, hogy újjáélesztették a városban ezt 
a hagyományt, és gratulálok a pilóták-
nak is, hiszen a munkájuk és a tevékeny 
részvételük által a Dunakeszi repülő-
tér újra visszakerült a hazai és immár a 
nemzetközi köztudatba. 

V. I.
Fotó: KesziPress

és Nagy Tibor
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Todody Niki, Radvánszki Edit, Juhász Ádám, Solymosi Gabriella, Kundlya Zsófia

Elstartolt a Mozdulj, 
Dunakeszi! idei sorozata

AZ ÓRIÁSI NÉPSZERŰSÉGNEK ÖRVENDŐ SPORTPROGRAM IDEI SOROZATÁT JUHÁSZ ÁDÁM - 
DUNAKESZI ALAG VÁROSRÉSZ ALPOLGÁRMESTERI MEGBÍZOTTJA, A RENDEZŐ DUNAKESZI 
PROGRAMIRODA MUNKATÁRSA ÉS KUNDLYA ZSÓFIA NYITOTTA MEG A KATONADOMBON. 
AZ IDÉNYNYITÓ EDZÉSEN ELSŐKÉNT SOLYMOSI GABRIELLA TRÉNER TORNÁZTATTA MEG A 
TÖBB SZÁZ SPORTOLÓ HÖLGYET ÉS A NÉHÁNY „BÁTOR” FÉRFIT!

Juhász Ádám örömmel jelen-
tette be, hogy a 2016-ban indí-

tott Mozdulj, Dunakeszi! a város 
legnépszerűbb rendezvényeinek 
egyike, melyen minden alkalom-
mal több százan vesznek részt. 

– Büszkeséggel tölt el bennün-
ket, hogy az aktuális idény kez-
dete előtt már több hónappal ér-

keznek az érdeklődő megkere-
sések a sportoló dunakesziektől, 
hogy kik lesznek a trénerek, ér-
kezik-e sztáredző, ami újabb bi-
zonyítéka a sportprogram nép-
szerűségének. Ez az intenzív ér-
deklődés és aktivitás a Dunake-
szi Programiroda munkatársait 
is óriási lelkesedéssel tölti el – 

mondta Juhász Ádám, aki ismer-
tette azt is, hogy a május 31-én 
indult szabadtéri sportprogram 
trénerei hetente három alka-
lommal – hétfő, szerda, péntek – 
várják a sportolás, a mozgás sze-
relmeseit a szép Duna-parti kör-
nyezetben. 

Mint elhangzott, az úgyneve-
zett „A” héten Nagy Márta, Soly-
mosi Gabriella, Tokody Niki ve-
zényli az edzéseket, míg a „B” 
héten Kutasi Kelly, Halmi Vik-
tória, Bánóczi Zsolt, Nagy Ama-
rilla várja a sportoló dunakeszi-
eket.

Juhász Ádám bejelentette, 
hogy az országos népszerűség-
nek örvendő sztáredzők közül 
június 16-án Borsos Péter, július 
12-én Béres Alexandra, augusz-
tus 21-én Rubint Réka érkezik 

Dunakeszire, akiket nagy vissza-
térőként köszönthetnek.

A Mozdulj, Dunakeszi! prog-
ramkínálatát 2023-ban is szí-
nesíti a REdit Örömtánc Klub 
Radvánszki Edit irányításával, 
akik minden szerdán fél hat-
tól várják a szép korú hölgye-
ket, hogy együtt táncoljanak, él-
vezzék a mozgás és a társasági 
együttlét örömét.

A rövid köszöntő után az „A” 
hét edzői léptek a színpadra, aki-
ket Kundlya Zsófia - mint a ren-
dezvény egyik háziasszonya - 
kedves szavakkal üdvözölt, majd 
a közös fotózás után Solymosi 
Gabriella irányításával elstartolt 
a Mozdulj, Dunakeszi! idei ren-
dezvénysorozata.  V. I.

Fotó: Tóta Krisztián 
és KesziPress

2120 Dunakeszi, Nádas u. 8.
City Market Center

Helló
  Dunakeszi

Nyitás:
június 22.
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Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu

JÁTÉKOS SAKKISKOLA KICSIKNEK
KEDVES GYEREKEK!

APRÓHIRDETÉS

• Életjáradéki, eltartási szerződést kötnék idős 
személlyel, teljes ellátással. Nagyobb egy 
összegű kezdő fizetéssel. 50 éves keresztény 
hölgy. Hívjon bizalommal: 0620/229-0986

Gondolom, sok gyerek leg-
nagyobb örömére, ha-

marosan kezdődik a vakáció. 
Azonban nemcsak az iskolaév 
ér véget, hanem a sakkiskola is. 
Az elmúlt 6 hónapban az újság-
ban megjelent sakkrovaton ke-
resztül megismerkedhettetek a 
játék alapjaival, annak sok érde-
kességével, szépségével.

Számomra igazán nagy örö-
met okozott, hogy ilyen sokan 
küldtétek be a feladatok megol-
dásait. Még ha nem is volt min-
dig, minden megoldás tökéle-
tes, már azzal is sokat fejlődte-
tek, hogy egyáltalán elolvastá-
tok a rovat cikkeit és törtétek a 
fejeteket a megoldáson.

Ha megszerettétek ezt a szép 

játékot, ne hagyjátok abba a vele 
való foglalkozást. Játsszatok 
minél többet szüleitekkel, test-
véreitekkel, barátaitokkal, vagy 
akár számítógép ellen, vagy on-
line sakk-oldalakon.

Azoknak pedig, akik szeret-
nének mélyebben megismer-
kedni a játék fortrélyaival, aján-
lom a Magyar Sakkszövetség 

ingyenesen használható sakk 
oktatóprogramját, ami ezen a 
linken érhető el regisztrációt 
követően: 
https://learningchess.net/hu

 Itt a teljesen kezdőtől a mes-
teri szintig találhattok interak-
tív oktatási anyagokat.

Játszhattok a gép ellen, takti-
kai fejtörőket oldhattok meg.

Az oldal használata termé-
szetesen nincs korhoz kötve: 
szülők, nagyszülők is bátran 
használhatják.

(Bár az oldal ingyenes, a kor-
látozás nélküli használat speci-
ális regisztrációhoz kötött. Ezt a 
sakk@vsdunakeszi.hu email cí-
men kérhetitek.)

Kellemes vakációt, sakkjáték-
ban is gazdag szép nyarat kíván 
a rovat szerkesztője:

Molnár Péter

Dunakeszi sakkozó 
gyermekek sakk sikereiről
A GYEREKEK SAKKOLIMPIÁJA 1965-BEN KEZDŐDÖTT ÚTTÖRŐ OLIMPIA CÍMMEL, 
A FELSŐ TAGOZATOSOKNAK, MAJD 1968-TÓL KISDOBOSOK (ALSÓSOK) IS 
BEKAPCSOLÓDTAK, AZÓTA TART A SOROZAT. 

Az első sikert 1969-ben 
könyvelhettük el, amikor 

Szabó János (3-as iskola - ma 
Bárdos Lajos Általános Isko-
la) bejutott az országos döntő-
be. Majd 1976-ban Faska Ilona 
(3-as iskola) jutott be. Öt köve-
ti 1986-Ban Fazekas Benedek 
(Körösi iskola) tanulója. 

1987-ben a Pest megyei sakk-
csapat (Izsák Gyula, Dudás Já-
nos, ifj. Solymosi László) össze-
állításban az országos döntőn 
ezüstérmes lett. Ifj. Solymo-
si László (5-ös iskola) tanuló-
ja 1989-ben bejutott az orszá-
gos döntőbe. Az 1993-as évben 
Dunakeszi 5. számú (ma Faze-
kas Mihály) iskola csapata (ifj. 
Solymosi László, Greguss Csa-
ba, Gregus Attila, Kristóf And-
rás) összeállításban országos 
döntős.  1994-ben Széchenyi 
Iskola csapata (Kővári László, 
Márta Kálmán, Horváth Ákos, 
Bíró József) összeállításban 
szerepelt. Az 1996-ban a Szé-
chenyi iskola sakkcsapata (Bíró 
József, Reményi László, Pálfal-
vi Gábor, Czap Szabolcs) össze-
állításban országos döntőbe ju-
tott. 2008-ban évben ifj. Dióssi 
Csaba (Fazekas) képviselte Du-
nakeszit az országos döntőben. 

2016-ban az amatőr verseny-
ző (Élő pontjai vannak) ka-
tegóriában rendeztek olimpi-
án Nagy Vilmos (Széchenyi). 
Tóth Ádám (Kőrösi) első lett 
és bejutott az országos döntő-
be. 2022-ben Kőrösi felső diák 

sakkcsapat jutott be (Erdős 
Csongor Mihály, Schmidt Bo-
tond, Rabóczki Gellért Mátyás, 
Komlóssi Kristóf, Rabóczki 
Vendel Rihárd). 

2023. évben sakk amatőrök-
nél, 5. korcsoportban az orszá-
gos döntőben 3. lett Nagy Vil-
mos. Május 6-án a XIII. Nóg-
rád Attila emlékversenyen III-
IV. korcsoportban aranyérmes 
lett.

Kis koromtól sportolok, jég-
koronggal kezdtem, labdarú-
gás, judo, tollaslabda, és nagy 
örömömre a sakk, itt értem el 
eddig a legnagyobb sikert. A 
sakkolimpián országos dön-
tős voltam 2016-ban. 2023-ban 
az országos döntően az 5. kor-
csoportban bronzérmet szerez-
tem, emellett rendszeresen tol-
laslabdázom. Felvételt nyertem 
a Dunakeszi Radnóti Miklós 
Gimnáziumba, és ott szeret-
ném tovább öregbíteni sport-
sikereimmel Dunakeszi jó hír-
nevét. Szüleim támogatása, 
edzők, mentoriam segítsége já-
rult hozzá az eddigi sikerekhez 
– mondta Vilmos.

Solymosi László
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Harmadszor is a Fazekas iskola hódította el a vándorkupát
DUNAKESZI ÖT ÁLTALÁNOS ISKOLÁJA 
KÖZÜL NÉGY VETT RÉSZT A VÁROSI 
DZSÚDÓBAJNOKSÁG DÖNTŐJÉBEN, 
AHOVÁ A KÖZEL ÖTSZÁZ DZSÚDÓZÓ 
FIATAL KÖZÜL 72 FŐ JUTOTT BE A 
HÁZIVERSENYEK EREDMÉNYEI ALAPJÁN. 
A DÍJÁTADÓN BESZÉDET MONDÓ ERDÉSZ 
ZOLTÁN ALPOLGÁRMESTER ÖRÖMÉT 
FEJEZTE KI, HOGY HAGYOMÁNNYÁ VÁLT 
A SPORTESEMÉNY, MELYNEK A VÉGÉN 
IMMÁR HARMADSZOR IS A FAZEKAS 
ISKOLA EMELHETTE MAGASBA A 
GYŐZTEST MEGILLETŐ VÁNDORKUPÁT. 

- Nagyon örülünk, hogy most 
már hagyománnyá vált ez vá-
rosi dzsúdóverseny, melyen az 
általános iskolás gyerekek évről 
évre számot adhatnak az edzése-
ken megismert és megtanult fo-
gásokról, és egy kicsit belekós-
tolnak a verseny világába is – 
mondta a díjátadó után Erdész 
Zoltán alpolgármester, aki sze-
rint a program – érzékelve a ver-
seny hangulatát – nagy élmény 
volt a felkészítő edzőknek, a pe-
dagógusoknak és a szülőknek is. 

A díjak és az oklevelek átadá-
sában közreműködött Temesvá-

ri István, a VS Dunakeszi elnö-
ke is, aki örömmel nyilatkozott 
lapunknak. 

A közkedvelt sportvezető el-
mondta, hogy a 22 szakosztály-
lyal és 26 sportággal műkö-
dő VSD egyik legeredménye-
sebb szakosztálya a Dobos Gá-
bor és Dobos Bernadett vezette 
dzsúdószakosztály. 

 - Nekik köszönhetően nem-
csak a versenyeken, hanem az is-
kolai programban is nagy szere-
pet tölt be a dzsúdószakosztály. 
Dobos Gáborék aktivitása, a 
sportág iránti rajongása érződik 
az elért eredményekben, az isko-
lai dzsúdóoktatás népszerűségé-
ben is. Jól érzékelhető a folya-
matos fejlődés. Az eredményes 
utánpótlás-nevelés szép példája, 
hogy fiataljaink között több kor-
osztályos magyar bajnok is van, 
de említhetem a diákolimpiákat, 
ahol ugyancsak kimagasló telje-
sítménnyel büszkélkedhetnek a 
dzsúdósaink. Az pedig különös 
büszkeséggel és reménnyel tölt el 
bennünket, hogy az ígéretes jövő 
előtt álló Pongrácz Bence ott le-
het a párizsi olimpián. Erre min-
den esélye megvan, bízunk ben-
ne, hogy bekerül a magyar vá-
logatott utazó csapatába – hall-
hattuk Temesvári Istvántól, aki 
méltán büszke az egyesület spor-
tolóira és szakembereire, akik 

teljesítményének köszönhetően 
minap vehette át a Sportegye-
sületek Országos Szövetségének 
éves közgyűlésén a VSD teljesít-
ményét elismerő díjat.

Dobos Gábor vezetőedző érté-
kelését azzal kezdte, hogy Dióssi 
Csaba polgármester felkérésére 
kezdték el a dzsúdó oktatását a 
város öt általános iskolájában a 
negyedik osztályos évfolyam ta-
nulói körében. 

- Közel ötszáz fiatal vesz részt 
a programban, akik közül a házi 
versenyek után 72 kis dzsúdós 
jutott be a városi döntőbe, akik 
nagyon izgalmas, azt is mondha-
tom, hogy látványos mérkőzése-
ken döntötték el, hogy korosztá-
lyonként ki a legjobb. A mai vá-
rosi döntőn négy iskolából érke-
zett lányok és fiúk léptek tata-
mira. A verseny értékét jól jelzi, 
hogy a megnyitón, Seltenreich 
József, Dunakeszi sportigazgató-
ja köszöntötte a fiatalokat, a díj-
átadót pedig megtisztelte Erdész 
Zoltán alpolgármester úr és Te-
mesvári István, a VSD elnöke is. 

Az izgalmas mérkőzésekhez 
hasonló volt az eredményhirde-
tés is, hiszen a műsorközlő Do-
bos Bernadett előbb az egyéni 
helyezetteket szólította a dobo-
góra, majd a végén óriási üdvri-
valgástól volt hangos a Magyar-
ság Sportcsarnoka, amikor beje-
lentette, hogy immár harmadik 
alkalommal is a Fazekas iskola 
nyerte el a vándorkupát. Máso-
dik helyen a Bárdos iskola, a do-
bogó harmadik fokára a Kőrö-
si iskola állhatott fel, míg a ne-
gyedik helyen a Széchenyi isko-
la csapata végzett.

Vetési Imre
Fotó: KesziPress 

Az ünnepélyes díjátadón: Erdész Zoltán, Temesvári István, Dobos Gábor

A városi vándorkupa győztese: a Fazekas iskola
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